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Spoštovani,
vabim Vas na osrednjo prireditev ob 11. občinskem prazniku 

občine Trnovska vas, ki bo v soboto, 24. oktobra 2009, ob 17. uri

Ob 16. uri slavnostna seja Občinskega sveta občine Trnovska vas

Od 16.30 do 17. ure sprejem gostov pri šotoru na športnem igrišču v Trnovski vasi

Ob 17. uri OSREDNJA PROSLAVA:
- nagovor župana
- kulturni program
- podelitev priznanj in nagrad
- beseda gostov

Po prireditvi Vas vabim na družabno srečanje z ansamblom MODRIJANI.

Vljudno vabljeni!

Nedelja, 25. oktober 2009
Ob 10. uri slovesna maša ob bolfenškem žegnanju v cerkvi sv. Bolfenka in blagoslov krožišča v 
centru Trnovske vasi. Mašo bo vodil mariborski pomožni škof dr. Peter Stumpf.

Po maši Vas župan Alojz Benko in župnik Jože Rajnar vabita na tradicionalno točenje mošta. 
Gostišče Siva čaplja Vas vabi na tradicionalno pogostitev z bogračem. Pogostitev in točenje mo
šta bo pred gostiščem Siva čaplja.
V primeru slabega vremena se bo slavje po maši odvijalo v šotoru na igrišču v Trnovski vasi.

v šotoru na športnem igrišču v Trnovski vasi.
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11. OBČINSKI PRAZNIK OBČINE TRNOVSKA VAS

Občinski praznik je obdo
bje, ko podrobneje nare
dimo analizo naših planov 
in doseženih ciljev, je tudi 
priložnost ocenitve dela 
župana, občinskega sveta, 
občinske uprave in učin
kovitosti ter uspešnosti iz
vajanja zastavljenih nalog.

Po lastni ocenitvi je za 
nami uspešno leto 2009, 
ki je bilo za našo občino 
pomembno, to je obdobje 
ustvarjanja, napredka, do
sežkov, priložnosti in do
kazovanja. Dokazali smo, 
da vemo in zmoremo, še 
zlasti, ko se poenotimo in 
združimo moči ter poten
ciale vseh naših občank in 
občanov. Opravičeno smo 
lahko ponosni na tradicijo

in dediščino naših pred
nikov, pa tudi na ustvarje
no v obdobju od lanskega 
občinskega praznika do 
danes.

Dosežki naše občine so 
spodbudni. Ustvarili in re
alizirali smo večino zasta
vljenih projektov na mno
gih področjih. Rezultati 
sami po sebi veliko povedo 
o sedanjem skupnem in tr
dem delu, katero združuje 
znanje, ambicioznost in 
vztrajnost.

Prepričan sem, da smo s 
svojim dosedanjim delom 
v tem mandatu nastavili 
dobre temelje za vsestran
ski razvoj in napredek naše 
občine. Za razvoj kraja je

nujno potrebna razvita in
frastruktura, prijazno in 
urejeno okolje, za kar smo 
odgovorni vsi, ki živimo v 
tem prostoru. Primerjati se 
moramo z razvitejšimi in 
razvijati oz. doseči njihovo 
raven razvoja, vendar lah
ko omenjeni cilj dosežemo 
samo s skupnimi močmi 
vseh, ki živimo v tem pro
storu.

Zavzemam se za enako
meren razvoj naše občine, 
predvsem za dvig kvalite
te življenja vseh občanov. 
Največ denarja občina na
menja za izgradnjo infra
strukture in vzdrževanje 
objektov. Žal smo priča 
vedno večjim naravnim 
katastrofam, ki povzročajo 
velike stroške na kmetij
skih pridelkih in javni in
frastrukturi. Potrebnih je 
bilo veliko posegov, pred
vsem zaradi preprečevanja 
še večje škode, zlasti na ce
stah ob močnem deževju 
oz. neurjih. Največ takšnih 
posegov je bilo potrebnih 
na področju cestne infra
strukture, predvsem zara
di sanacij plazov, odnosov 
bankin, izkopov jarkov, 
raznih nanosov materia
lov, ki jih je bilo potrebno 
odstraniti ... Veliko dela 
pri ujmah opravijo gasilci 
PGD Biš, kakor tudi vaški 
odbori, za kar se jim pose
bej zahvaljujem in si želim 
še v bodoče enakega sode
lovanja z njimi.

Na področju infrastruk
ture smo v letošnjem letu 
dokončali rekonstrukcijo 
ceste Biš-Črmlja- Sovjakv 
dolžini 4200 m, za kar smo 
na javnem razpisu v letu 
2008 za leti 2008/09 pri
dobili evropska sredstva, 
prav tako je bila izvedena 
širitev ceste (brez asfaltira

nja) v Trnovcih, pri kapeli, 
v dolžini 180 m, v smeri 
Ločkega Vrha v dolžini 300 
m in v smeri Biš-Gorna v 
dolžini 330 m. V letošnjem 
letu bodo dokončane javne 
razsvetljave v kočiču, Trno
vski vasi in Črmlji. Pričeli 
smo z izgradnjo parkirišča 
ob pokopališču, kar je v 
sklopu projekta ureditve 
pokopališča in ceste do po
kopališča. Največja naložba 
v letošnjem letu pa je zago
tovo izgradnja krožišča in 
pločnikov v Trnovski vasi, 
javne razsvetljave, fekal
ne kanalizacije in avtobu
snih postajališč. Projekt 
za omenjeno investicijo se 
delno financira iz Evrop
skih sredstev (sredstva so 
bila pridobljena preko jav
nega razpisa pri Direkciji 
za kmetijske trge in razvoj 
podeželja), Direkcije RS za 
ceste in občine. Občina 
prav tako veliko pozornost 
polaga vzdrževanju lokal
nih cest s pomočjo vaških 
odborov.

V letu 2009 je bilo veliko 
narejenega na področju 
vzdrževanja električnih in 
telekomunikacijskih vodov 
z zamenjavo vodov v izved
bi kabelske kanalizacije, za 
kar se je potrebno pose
bej dogovarjati z lastniki 
omrežja, vendar je bilo s 
strani lastnikov zelo malo 
interesa predvsem zaradi 
recesije. Prav tako pote
ka zelo počasi razširitev 
omrežja širokopasovnega 
interneta, predvsem zara
di neizvedenega javnega 
razpisa pri Ministrstvu za 
gospodarstvo, v katerega 
je vključenih 11 občin le
narškega in ptujskega ob
močja.

Naslednje leto želimo do
končati letos zgrajene

TRNOVSKI ZVON

Izdajatelj: Občina Trnovska vas 
Odgovorna urednica: Andreja Krajnc
Uredništvo: Barbara Drumlič, Andreja Krajnc in Dušanka 
Škamlec.
Lektoriranje: Barbara Drumlič
Naslov uredništva: TRNOVSKI ZVON, Trnovska vas 42, 2254 
Trnovska vas 
Telefon: 02/757-95-10 
Telefax: 02/757-16-61 
E-pošta: trnovski.zvon@trnovski-zvon.si 
Glasilo TRNOVSKI ZVON izhaja v nakladi 380 izvodov in ga 
prejmejo vsa gospodinjstva v občini Trnovska vas brezplač
no.
Grafično oblikovanje: Pika, Zmagoslav Šalamun, s.p.,
070 670 740
Tisk: Tiskarna Grafis, Rače 
Spletna stran: www.trnovska-vas.si
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prostore režijskega obra
ta v Trnovski vasi 22, ki 
jih bodo uporabljali javni 
delavci za potrebe vzdrže
vanja cest, zelenic, javnih 
objektov, prav tako bo pro
stor namenjen za opremo 
delavcev in deponiranje 
raznih materialov (gra
moz, zemlja ...).

Nekatere cilje smo že do
segli, a so pred nami že 
novi izzivi. Želimo ustvar
jati dobre življenjske po
goje za vse občanke in 
občane, vendar moramo 
zato vlagati vse več v zna
nje ter nagrajevati dobro 
delo in uspešno gospo
darjenje. Ob tem moramo 
enako stopnjo naše pozor
nosti nameniti kulturne
mu in socialnemu razvoju 
ter primerni solidarnosti. 
Občina Trnovska vas sledi 
vsem tem vrednotam in 
namenja dovolj pozornosti 
ter zagotavlja velika prora
čunska sredstva za social
ne transferje, ki obsegajo: 
plačila zdravstvenega var
stva brezposelnim, plačilo 
družinskega pomočnika, 
domsko varstvo, pomoč na 
domu* subvencioniranje 
cene vrtcev...

Strategija razvoja občine 
za naslednja leta je opre
deljena v načrtu razvojnih 
programov, ki jo potrjuje 
občinski svet in je sesta
vljena glede na potrebe 
kraja ter enakomeren ra

zvoj celotne občine. Od
ločitve, ki jih sprejemamo 
so pretehtane in temeljijo 
predvsem na dvigu kakovo
sti življenja vseh občanov 
ter uravnoteženega razvo
ja vseh vasi. Naj omenim 
samo nekaj projektov, ki 
jih občina ni zmožna sama 
financirati, so pa nujno 
potrebni in so že v izved
bi ali pa še bodo: pločniki 
ob regionalni cesti skozi 
naselji Biš in kočič, pove
zovalne poti med Bišem in 
kočičem, rekonstrukcijo 
lokalne ceste v Bišečki Vrh 
in Trnovce s pločnikom, 
kompletno fekalno kana
lizacijsko omrežje občine, 
prenova kulturne dvorane 
... Za navedeno bo potreb
no pridobiti dodatne vire 
preko javnih razpisov.

občino, sprejem Odloka o 
komunalnem prispevku, 
za občino je zelo pomemb
no nadaljevanje urejanja 
cestne infrastrukture ...

Odgovor na vprašanje, kaj 
storiti v teh težkih razme
rah je eden sam. Treba je

proizvajati, se razvijati, tre
ba je dobro organizirati in 
pravočasno prilagoditi na 
spremenjene pogoje. Prilo
žnost je v znanju inovativ
nosti in sposobnosti, izko
ristiti naše mnoge naravne 
danosti ter potenciale.

Spoštovane in spoštovani,

verjamem, da smo ob vsem doseženem tudi v priho
dnje pripravljeni in sposobni poskrbeti za skupno do
bro. Prihodnja pot nas obvezuje tudi naprej in ne od
vezuje od lastnih pobud ter odgovornosti. Čakajo nas 
izzivi na številnih področjih. Naše želje in načrti so ve
liki, vendar v okviru možnosti, ki jih sami ustvarjamo. 
Zanašamo se na razsodnost, zmernost in odgovornost 
sedanje generacije ter prihodnjih rodov. Današnji čas

V pripravi je novi občinski 
prostorski načrt (OPN), ki 
bo omogočal nove gradbe
ne površine, prav tako nas v 
naslednjem letu čaka spre
jem kompletne dokumen
tacije za ureditev izvajanja 
Gospodarskih javnih služb 
po novo sprejeti zakono
daji. Na tej podlagi mora
jo biti na novo sprejeti vsi 
akti, ki urejajo področje za: 
pitno vodo, kanalizacijo, 
ravnanje s komunalnimi 
odpadki, vzdrževanje ob
činskih cest, urejanje jav
nih površin in zavetišč za 
živali. Potrebno je urediti 
študijo izvedbe kanalizacij
skega omrežja za celotno

je za našo občino velika priložnost in naredili bomo 
vse, kar je v naši moči, da ga izkoristimo ter ustvari
mo večjo blaginjo za vse, potem bo pred nami dobra 
in lepa bodočnost, kar bo posledično privabljalo nove 
prebivalce ter mlade spodbujalo ostati doma.

Ob 11. občinskem prazniku občine Trnovska vas česti
tam vsem občankam in občanom, obenem Vas vabim 
na osrednjo prireditev ob občinskem prazniku, ki bo 
v soboto, 24. 10. 2009, ob 17. uri v šotoru na igrišču v 
Trnovski vasi. Po slavnostnem delu praznika se bomo 
okrepčali in skupaj poveselili z ansamblom Modrijani.

Vaš župan 
Alojz Benko, dipl upr. org.

Vabimo vsa društva, ustanove, vaške odbore, razna združenja in posameznike, da zapisujete vse vesele, zanimive 
pa tudi žalostne dogodke, ki jih v našem kraju piše življenje.
Če želite, da bomo kakšno pomembno dogajanje ali zanimivost na papir strnili mi, pa to sporočite odgovorni 
urednici.

Vaše prispevke in fotografije za naslednjo številko Trnovskega zvona, ki bo izšla predvidoma pred božično novo
letnimi prazniki v mesecu decembru, pošljite najkasneje do konca novembra na naslov:

•Občina Trnovska vas, Trnovska vas 42, 2254 Trnovska vas, s pripisom ZA TRNOVSKI ZVON,
•po e-pošti: trnovski.zvon® trnovska-vas.si ali 
• jih oddajte v tajništvu občine.
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Iz sej Občinskega sveta Občine Trnovska vas

Občinski svet Občine Trnovska vas se je, od kar je nazadnje iz
šel Trnovski zvon, sestal dva-krat.

24. seja
Svetniki so na 24. redni 
seji dne 23. 6. 2009 obrav
navali osnutek predloga 
Odloka o organizaciji in 
načinu dela vaških odbo
rov in osnutek Odloka o 
spremembi Odloka o or
ganizaciji in delovnem 
področju občinske uprave 
občine Trnovska vas in ju 
tudi sprejeli, tako da na 
naslednji seji obravnavata 
kot predloga odloka. Nada
lje so svetniki obravnavali 
vloge za podelitev soglasja 
k ceni storitev pomoči dru
žini na domu, s strani Cen
tra za socialno delo Ptuj. 
Svetniki so sprejeli sklep, 
da se izvajalcu storitve 
pomoči družini na domu, 
Centru za socialno delo 
Ptuj, podeli soglasje k ceni 
storitve pomoči družini na 
domu v višini 4,03 EUR za 
opravljeno efektivno uro 
od 1. 7. 2009 dalje.

Župan je svetnike seznanil 
z aktivnostjo, ki jo občina 
Trnovska vas pelje glede 
organiziranosti lokalnih 
gospodarskih javnih služb

v občini in s ponudbo za 
pripravo analize organizi
ranosti lokalnih gospodar
skih javnih služb v občini, 
s predlogom sprememb in 
dopolnitev Statuta občine 
ter predlogom Odloka o 
lokalnih gospodarskih jav
nih službah v občini.

Leon Pavalec je svetnikom 
predstavil predlog za vzdr
ževanje športnega parka v 
Trnovski vasi. Predlagal je, 
da se športnim društvom 
da v upravljanje športni 
objekt, vključno s športnim 
igriščem. Dodelila bi se lo
čena sredstva, s katerimi bi 
upravljala posebna komisi
ja. Komisijo za upravljanje 
športnega parka bi sesta
vljali predstavniki društev 
in občine. Komisija bi 
prevzela vso odgovornost, 
breme upravljanja in stro
ške, ki bi nastali v tekočem 
letu. Komisija bi bila ne
posredno pod nadzorom 
občinskega sveta in bi mo
rala tudi predložiti letno 
finančno poročilo. Stroški, 
ki bi presegali 500,00 EUR 
bi bili predhodno odobre

ni po sklepu občinskega 
sklepa. Sredstva bi se iz
ključno porabljala za opre
mljanje objekta in športne
ga igrišča. Ustanovil bi se 
sklad, v katerega bi prite
kala sredstva športnih dru
štev, občine in donatorjev 
oz. sponzorjev. Svetniki so 
podprli predlog Leona Pa- 
valeca za vzdrževanje špor
tnega parka v Trnovski 
vasi in da se ustanovi Ko
misija za upravljanje špor
tnega parka. Občinski svet 
je obravnaval prošnjo za 
oprostitev plačila nadome
stila za uporabo stavbnega 
zemljišča za leto 2009. 
Svetniki so po razpravi 
prošnjo zavrnili.

25. seja
Sledila je 25. redna seja 
Občinskega sveta občine 
Trnovska vas, ki je bila 15. 
9. 2009. Občinski svet je 
sprejel: Odlok o organiza
ciji in načinu dela vaških 
odborov v občini Trnovska 
vas, Odlok o spremembi 
Odloka o organizaciji in 
delovnem področju občin
ske uprave občine Trno
vska vas, Sklepa o financi
ranju političnih strank v 
občini Trnovska vas za leto 
2009, Sklep o soglašanju 
občine s pristopom obči
ne Duplek k Skupni občin
ski upravi in Sklep o višini 
najemnine za grobna polja 
in mrliško vežico. Slednji 
predpisuje naslednje: Vi
šina letne najemnine za 
grobna polja na pokopali
šču Trnovska vas znaša za

enojni grob 22,00 EUR in 
za družinski grob 27,00 
EUR. Najemnina za prvi 
najem oziroma za najem 
novega grobnega polja na 
pokopališču Trnovska vas 
znaša za enojni grob 42,00 
EUR in za družinski grob
63.00 EUR. Najemnina za 
mrliško vežico na pokopa
lišču Trnovska vas znaša
70.00 EUR. Najemnina v 
primeru najema mrliške 
vežice iz prejšnjega odstav
ka člena znaša 25,00 EUR, 
če se pogrebna slovesnost 
opravi v enem dnevu. Na
jemnina iz L, 2. in 3. čle
na tega sklepa se poravna 
upravljavcu pokopališča, 
tj. Občini Trnovska vas, na 
podlagi izstavljenega pla
čilnega naloga.

Svetniki so obravnavali še 
vlogo za sofinanciranje 
fine prevleke asfalta in vlo
go za podaljšani delovni 
čas gostinskega obrata v 
Trnovski vasi.

Občinski svet je sprejel 
sklep, da lahko občina 
prične s postopkom za pri
pravo DIIP-a za Bolfenško 
kolesarsko pot, ki je osno
va za prijavo na 5. Javni 
razpis RRR
V nadaljevanju so imeno
vali komisijo za priznanja 
občine Trnovska vas.
Na koncu obeh sej je žu
pan podal informacijo o 
delu občine, svetniki pa 
so postavljali vprašanja in 
podali pobude.
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Škoda po neurju 4. 8. 2009
Na dan 4. 8. 2009 se je nad občino Trnovska vas razbe
snelo neurje z močnim in dolgotrajnim dežjem, zaradi 
katerega so bila neposredno ogrožena območja naselij 
Biš, Trnovska vas, kočič in Sovjak. Poplavljanje vodoto
kov, katerih vodno zaledje je v hribovitem delu občine 
in se izlivajo v reko Pesnico ter samo izlitje reke Pesnice 
je povzročilo ogromno škodo, katere ocenjena vrednost 
znaša 363.280 evrov. Največ škode je bilo na kmetijskih 
zemljiščih, in sicer po oceni za 231.000 evrov, ocenjena 
poplavljena površina je znašala 330 ha, največja škoda je 
bila na travinju, deteljno travni mešanici, koruzi za silažo 
in koruzi za zrnje, prezimnih ter neprezimnih strniščni 
posevkih.

Na občinski cestni infrastrukturi je zaradi obilnega de
ževja nastala škoda na cestah v skupni ocenjeni vredno
sti 122.280 evrov, in sicer na lokalnih cestah in javnih 
poteh, v dolžini 16,3 km. Skupaj je bilo prizadetih 5 od
sekov lokalnih cest v dolžini 5,5 km in 11 odsekov javnih 
poti v dolžini 10,8 km. Glavna težava je bila poplavljanje 
cest, odnašanje bankin, zasutje obcestnih jarkov in dru
gih objektov za odvodnjavanje cest. Ponekod so nastajali 
tudi manjši plazovi oz. udori zemlje, katere je bilo po
trebno nemudoma odstraniti zaradi zagotavljanja prevo
znosti cest.

Sovjak na JP 560-852 Sovjak-Ornik-Majerič in na JP 560- 
700 Druzovič-Fuerst-Muršec. Poplave niso prizanesle 
niti objektom, saj se je v neposredni ogroženosti znašlo 
približno 24 objektov, med katerimi je bila tudi 200 let 
stara panonska hiša, ki je zaščitena kot kulturni spome
nik. K sreči so objekti utrpeli manjšo škodo, ocenjena 
vrednost le-te znaša 10.000 evrov.

Most pri Danetu

Ogrožanje hiš

Rok Leban

Delo vaških odborov občine 
Trnovska vas v letu 2009

V letu 2009 so bila vaškim odborom za gramoziranje cest 
in očiščevanje jarkov na podlagi sklepa občinskega sveta 
namenjena sredstva v višini 15.969,84 evrov. Ta sredstva 
so se razdelila med vaške odbore glede na dolžino neka- 
tegoriziranih cest in javnih poti. Svoje delo so vaški od
bori opravili zelo dobro, saj so se ceste zelo dobro vzdr
ževale, o čem pričajo tudi podatki, da so za svoje delo 
porabili 430 m3 gramoza, počistilo se je 6214 m jarkov, 
zraven tega se je uspelo položiti za 96 m novih cevi ter 
125 m za odvodnjavanje tako potrebnih kanalet.

Poškodovani sta bila tudi dva mostova, in sicer v naselju
Rok Leban
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Ureditev javne razsvetljave
fBB3SffSBTsi

LOČIČ
V naselju Ločič se je dotrajana javna razsvetljava zamenja
la z novo modernejšo v kandelaberski obliki. Na novo je 
bilo postavljenih 11 luči javne razsvetljave, ki se raztezajo 
na dolžini 850 m. Zaradi tega, ker je bilo potrebno opra
viti izkop preko cele vasi za pokop električnega kabla na
menjenega za javno razsvetljavo, se je občina istočasno

Začetek gradnje krožišča
V Trnovski vasi se je pričela izgradnja težko pričakovane
ga krožišča, katera zraven izgradnje le- tega predvideva 
ureditev pločnikov, fekalne kanalizacije, javne razsvetlja
ve, kanalsko izvedbo električnih in telekomunikacijskih 
vodov v zemljo. Ocenjena vrednost celotne investicije 
znaša približno 1.500.000 evrov. Celotna dolžina trase 
izvedbe rekonstrukcije regionalne ceste Rl-229 Rogoz- 
nica-Senarska v Trnovski vasi pa 840 m. Sama investici
ja se financira iz dveh sklopov, prvi sklop zajema javno 
razsvetljavo ob regionalni cesti, postavljenih bo 34 novih 
luči in javno razsvetljavo v smeri Trnovska vas-Trnovci 
(postavitev 35 novih luči), avtobusno postajališče in fe
kalno kanalizacijo. Sredstva za izvedbo prvega sklopa so 
bila delno pridobljena iz javnega razpisa Ministrstva za 
kmetijstvo, Agencije za kmetijske trge in razvoj podeže
lja v višini 161.000 evrov nepovratnih sredstev, celotna 
projektantska ocena prvega sklopa investicije pa znaša
449.000 evrov. Drugi sklop investicije zajema izgradnjo 
krožišča, izdelavo pločnika, preplastitev cest z asfaltno 
preobleko, ureditev odvodnjavanj, prestavitev električ
nih vodov, telekomunikacijskih vodov in prestavitev vo
dovodnega omrežja. Drugi sklop investicije vodi Direk
cija Republike Slovenija za ceste, občina Trnovska vas 
pa sodeluje kot sofinancer pri prestavitvi vodovodnega 
omrežja, električnih in telekomunikacijski vodov ter 
pločnikov. Skupna ocenjena projektna vrednost drugega 
sklopa rekonstrukcije znaša 1.030.000 evrov, vrednost 
sofinancerskega deleža občine Trnovska vas pa bo znana 
po končanih delih. Predvideni roki za dokončanje kom
pletne investicije so do konca leta 2009, prvi sklop ki za
jema javno razsvetljavo, avtobusna postajališča in fekal
no kanalizacijo pa bo zaključen do 5. 10. 2009.

dogovorila z Elektrom Ptuj in s Telekomom Slovenije, da 
so opravili vgradnjo električnih in telekomunikacijskih 
vodov v zemljo. Vrednost investicije modernizacije jav
ne razsvetljave je znašala okrog 19.000 evrov, od tega je 
postavitev javne razsvetljave znašala okrog 15.000 evrov, 
sam izkop in pokop elektro-telekomunikacijskih vodov 
pa 4000 evrov. Elektro Ptuj in Telekom Slovenije sama 
financirata in investirata v svoje vode, tako da ti stroški 
niso bremenili občine Trnovska vas. Enak dogovor je bil 
sklenjen za investicijo v centru Trnovske vasi, kjer bo ob
čina izvedla izkope, vode pa bosta financirala Telekom 
Slovenije in Elektro Ptuj. Po končanih delih Elektra Ptuj 
in Telekoma so vaščani kočiča v obliki »rabote« uredili 
bankine in poravnali zemljo od izkopov.

TRNOVCI
Javna razsvetljava v naselju Trnovci se je izvedla vzpo
redno z izvedbo krožišča in pločnikov v Trnovski vasi. 
Sredstva za investicijo so bila delno pridobljena na pod
lagi javnega razpisa pri Ministrstvu za kmetijstvo na 
Agenciji za kmetijske trge in razvoj podeželja v višini 50 
% upravičenih stroškov. Svoj delež so prav tako prispeva
li člani Lovske družine Trnovska vas, ki so se organizirali 
in podrli topole pred kmetijskim kombinatom. Vrednost 
celotne investicije po projektantski vrednosti je znaša
la 141.700 evrov. Ob lokalnih cestah in javnih poteh na 
relaciji Trnovska vas center-Trnovci mlekarna-Frasovi, 
nato naprej ob lokalni cesti v smeri Vitomarcev in do Ha- 
meršakove domačije je bilo na razdalji 2567 m postavlje
nih 35 luči.

Rok Leban
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Reka Pesnica poplavlja kmetijska zemljišča in objekte
Reka Pesnica je v zadnjem obdobju zaradi ogromnih ko
ličin padavin večkrat poplavila nižinske dele več občin. 
Škoda, ki je nastaja ob teh neurjih na objektih in kmetij
skih površinah je velika. Ugotovljeno je bilo, da je ško
da, ki je nastala po zadnjem neurju v začetku avgusta na 
kmetijskih in drugih površina razteza približno na 1727 
hektarjih kmetijskih površin.
Zaradi posledic neurja 4. avgusta so župani občin, ki so 
bile najbolj prizadete, dne 18. avgusta v Trnovski vasi 
sklicali tiskovno konferenco, ki so se je udeležili župani 
občin: Trnovske vasi g. Alojz Benko, Destrnika g. Franc 
Pukšič, Sv. Andraž g. Franci Krepša, Juršincev g. Alojz 
Kavčič, Dornave g. Rajko Janžekovič, Sv. Trojice v Slov. 
goricah g. Darko Fras, Gorišnice g. Jožef Kokot, Lenart g. 
Janez Kramberger, Ormoža g. Alojz Sok in Mestne obči
ne Ptuj g. Štefan Čelan.
Župani so prepričani, da bi z določenimi tehničnimi re
šitvami lahko bila škoda na kmetijskih površinah in na 
objektih bistveno manjša. Rešitev vidijo v akumulaciji, ki 
bi v sušnih letih služila tudi za namakalni sistem.
Župani so na tiskovni konferenci sprejeli sklep, da bodo 
seznanili ministrstvi o problemu reke Pesnice in jih po-

Srečanje županov

zvali k reševanju problema. Reka Pesnica s svojimi pri
toki ob hudih neurjih poplavlja stanovanjske in kmetij
ske objekte ter kmetijske površine. Župani so prišli do 
ugotovitev, da reka poplavlja, saj je bila struga reke iz
kopana pred 50 leti. Takrat je bil obseg struge planiran 
za določeno količino vode, danes je obseg vode bistveno 
večji. Vedno več je asfaltiranih površin, količine padavin, 
ki padejo v določenem trenutku, so zelo velike. Za dolo
čene površine, ki so v primeru hudih nalivov pod vodo, 
pa so krivi tudi lastniki sami, ker brez soglasja gradijo 
popuste.
Tako so se 23. septembra v kulturni dvorani v Trnovski 
vasi sestali na skupnem sestanku predstavniki Ministr
stva za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano, predstavniki 
Ministrstva za okolje in prostor, župani iz prizadetega ob
močja in VGP Ptuj, ki sistem v Pesniški dolini vzdržuje. 
Na sestanku je bilo rečeno, da bo Ministrstvo za kmetij
stvo, gozdarstvo in prehrano v letu 2009 izplačalo sub

vencije nosilcem kmetijskih zemljišč in kmetijskih go
spodarstev. Izplačila se bodo izvršila v 90 % primerih. 
Ministrstvo za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano ter Mi
nistrstvo za okolje in prostor sta se zavezala, da izdelata 
projekt, glede sanacije reke Pesnice in njenih pritokov 
(zagotoviti se mora večja pretočnost po strugi reke). Mi
nistrstvi morata v čim krajšem času pristopi k reševanju 
problema reke Pesnice in obveščati župane.
Župani želijo, da vzdrževalci oz. upravljavci na komasa
cijskih območjih sisteme čim bolj vzdržujejo, kar bi po
menilo, da voda v primeru poplav ne stoji tri, štiri dni na 
poljih in travnikih ampak odteče nazaj v strugo.
Vsi prisotni so ugotavljali, da je potrebno za omenjene 
pristope pri reševanju problema reke Pesnice zagotoviti 
sredstva, zato bodo župani sprožili poslansko vprašanje 
na vlado RS.

Srečanje z ministrstvom
Andreja Krajnc

Uspešni nastopi 
nogometne sekcije

Malonogometna sekcija ŠD Kenguru se je skozi poletje 
marljivo pripravljala na prvo sezono. Delno so rezultati 
že vidni po prvih odigranih krogih. Predvsem sta prine
sli rezultate borbena igra in disciplina. Prvo prvenstveno 
kolo so bili zaradi neparnega števila ekip prosti. Na prvi 
tekmi prvenstva so nogometaši ŠD Kenguru s 3 :0 prema
gali ekipo iz Vitomarcev. V tretjem krogu so se pomerili 
z ekipo Zavrh veterani. Kljub vodstvu ob polčasu, so na 
koncu prevladale izkušnje in mladi nogometaši v zadnjih 
trenutkih tekme niso uspeli zadržati vodstva ter so izgu
bili z 2 : 4. V četrtem krogu so zabeležili do sedaj svojo 
najvišjo zmago. S končnim rezultatom 13 : 3 so odpravili 
pomlajeno ekipo ŠD Selce. Po prvih treh odigranih tek
mah sta najbolj blestela Sandi Ornik s 6 in kapetan Denis 
Muršec s 4 zadetki.

Leon Pavalec
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Širitve in priprave cest na asfaltiranje 2009-2010
Razširitev javne potiJP 560-941 Trnovci-Kapela 
V letu 2009 se je na javni poti Trnovci-Fras Ernest do po
toka v dolžini 180 m izvedla širitev cestnega tampona iz 
2,5 m na 4 m. Tako je omenjena javna pot pripravljena na 
asfaltiranje, ki bo potekalo v letu 2010. Celotna vrednost 
projekta znaša okrog 15.000 evrov.

Razširitev lokalne ceste LC 060-061 Ločič-Ločki Vrh 
Lokalna cesta, ki vodi iz Ločica proti Ločkemu Vrhu je 
bila ob zadnjem neurju zaradi obilice padavin močno 
podkopana, posledično je bilo vozišče zaradi tega zelo 
nevarno. Na tej lokalni cesti pa se vršijo tudi avtobusni 
prevozi otrok, kateri obiskujejo osnovno šolo v Destrni
ku. Zato je bilo nujno ukrepati in zagotoviti varen prevoz 
otrok. V ta namen se je izvedla širitev ceste v dolžini 300 
m iz širine 3 m na 4 m v kanalski izvedbi z predpripravo 
za asfaltiranje, ki se bo izvedlo v sklopu asfaltiranja javne 
poti v Trnovcih prihodnje leto. Celotna vrednost investi
cije brez asfaltne preobleke je znašala 14.500 evrov.

Razširitev ceste Biš-Gorna
V letu 2009 se je izvedla razširitev ceste Biš-Gorna do 
Helene Brumen v dolžini 330 m in širini 4 m. Pri raz
širitvi je bilo potrebno podiranje dreves po celotni dol
žini trase razširitve ceste in izkopati okrog 700 m3 ze
mlje. Vrednost celotne investicije je znašala okrog 7000 
evrov.

Občina Trnovska vas se je v letu 2009 lotila prenove 

stanovanjskega poslopja, ki ga je pridobila v last od 

občana, za katerega plačuje domsko varstvo. Stanovan

jsko poslopje je preuredila za svoje potrebe v režijski 

obrat, katerega uporabljajo režijski delavci za namene 

skladiščenja orodja in drugih materialov, potrebnih za 

opravljanje svojega dela. Okolica hiše se je zavarovala 

z ograjo, na njenem zemljišču pa se je uredila depon

ija za deponiranje raznih gradbenih materialov, kot 

so gramoz, zemlja, asfalt, beton ... Celotna vrednost 

preureditve zgradbe in njene okolice je znašala okrog

17.000 €.

Rok Leban

Rok Leban
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Rekonstrukcija lokalnih cest v obdobju 2008/2009
Občina Trnovska vas se je dne 12. 11. 2007 prijavila na 
drugi javni razpis za prednostno usmeritev, »regional
ni razvojni program«, v okviru operativnega programa 
krepitve regionalnih razvojnih potencialov za obdobje 
2007-2013, razvojne prioritete »razvoj regij«.

Na javnem razpisu je bila izbrana skupna ponudba pod
jetij Asfalti Ptuj d.o.o. in EM-GRAD d.o.o., kateri sta po
dali najugodnejšo ponudbo. Vrednost operacije je zna
šala 521.377,91 evrov, od tega se je pridobilo iz skladov 
Evropske unije za regionalni razvoj 332.277 evrov.

Dolžina vseh cest, ki jih je občina s tem denarjem uredi
la, znaša 4178 m od tega LC 203212 Sovjak-Biš 1070 m, 
kjer so se izvajala širitvena in preplastitvena dela vozišča 
iz obstoječih 3 m na širino 4,5 m z asfaltnimi muldami 
širine 40-50 cm in ureditvijo odvodnjavanja.

LC 060 081
Na lokalni cesti LC 060 081 Biš-Sovjakv dolžini 1538 m 
se je izvedla preplastitev in razširitev vozišča iz 3 m na 4 
m širine z asfaltnimi muldami širine 50 cm, prepusti ter 
odtočnimi jaški in izdelavo novega mostu preko potoka 
v Sovjaku.

LC 060 082

Na lokalni cesti LC 060 082 Sovjak-Črmlja-Selce v dolži
ni 1578 m se je izvedla preplastitev v širini 3 m po tako 
imenovanem »sendvič sistemu« in izdelava muld v širini 
50 cm z dosutjem bankin.

Rok Leban

Delo v KORK Trnovska vas
Dne 31. 8. smo člani odbora pripravili pakete za naše čla
ne, ki so potrebni pomoči in jih nato tudi razdelili. Pake
te nam je omogočila Območna organizacija RK Ptuj. Pri 
prevzemu na Ptuju nam je pomagalo domače PGD Biš, 
ki nam je zmeraj v pomoč, ko je potrebno. Tokrat smo 
razdelili kar 40 paketov.

V mesecu oktobru je planiran članski piknik in to 16. 10., 
s pričetkom ob 14. uri v kulturni dvorani. Na piknik so 
vabljeni vsi člani in krvodajalci. Upamo in verjamemo, da 
nam bo tudi tokrat lepo ter prijetno. Skupaj bomo malce 
pokramljali in katero zapeli. S seboj prinesite le dobro 
voljo.

Odbor KORK Trnovska vas, 
Marija Magma
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V življenju si le z dobro izobrazbo lahko zagotovimo
boljšo in lažjo prihodnost

! A rž'
Tokrat smo na razgovor povabili ravnate
lja OŠ Destrnik-Trnovska vas mag. Draga 
Skurjena.
Občan: Začelo se je novo šolsko leto. 
Vsako leto si zastavite nove cilje. Ka
tere ste si zadali v tem šolskem letu? 
Drago Skurjeni: Tudi letos je naš naj
pomembnejši cilj zagotoviti možnost, da 
učenci v šoli pridobijo čim več znanja v 
vzpodbudnem in varnem okolju. Znanje 
je vrednota, ki se je posamezniki še pre
malo zavedajo. »Več znaš, več veljaš,« je sta
ri pregovor, ki pa je tudi v današnjem času 
še kako aktualen. V življenju si le z dobro 
izobrazbo lahko zagotovimo boljšo in laž
jo prihodnost. Vlaganje v znanje je najdo
nosnejša investicija. V naši državi lahko 
do znanja pride vsak: reven ali bogat, črn 
ali bel, majhen ali velik le hoteti in že
leti si ga mora. V šoli se znanje učencem 
ponuja zastonj, velikokrat se celo zgodi, 
da se ga vsiljuje. Pa ne bi smelo biti tako. 
Znanje mora pridobiti na veljavi. V šolo 
vendar hodimo zato, da se tam učimo, pa 
ne lumparij, ampak vrednot etičnih vo
dil, ki nam nudijo oporo pri življenjskem 
slogu in opredeljujejo, kaj je pomembno 
in vredno truda.
Vse osnovne šole smo v letošnjem šolskem 
letu začele udejanjati vzgojne načrte. Vanj 
smo zapisali, kateri izmed vrednot bomo 
podredili vzgojno-izobraževalni proces. 
Na osnovi analize evalvacij vzgojno-izo- 
braževalnega dela na naši šoli (ko rečem 
šola, govorim o obeh naših šolah - OŠ 
Destrnik in PŠ Trnovska vas), predlogov 
učencev ter staršev bomo od letošnjega 
šolskega leta do šolskega leta 2011/2012 
kot prvi vrednoti izpostavili znanje in 
odgovornost pri prevzemanju obveznos
ti in doseganju rezultatov, v povezavi z

doslednim izvrševanjem domačih nalog. 
V našem vzgojnem načrtu smo poudarili 
še pogostejše in bolj poglob-ljeno sode
lovanje s starši. Ugotavljamo namreč, da 
bomo le s skupnimi močmi, s kakovostno 
izvedenim poukom, z odgovornim pristo
pom učencev do nabiranja lastnega zna
nja in s sodelovanjem s starši zagotovili 
uspeh, ki ga želimo.
Občan: Ali so kakšne spremembe pri 
upoštevanju šolskega reda?
Drago Skurjeni: Tako kot vzgojni načrt 
so z letošnjim šolskim letom stopila v ve
ljavo še pravila šolskega reda. Ta so prav
zaprav zamenjala Pravilnik o pravicah in 
dolžnosti učencev v osnovni šoli, ki je s 
1. 9. 2009 nehal veljati. Oba dokumen
ta, Vzgojni načrt in Pravila šolskega reda 
JVIZ Destrnik-Trnovska, vas smo izdali v 
knjižici, tako da so učenci ter starši razen 
ustne pridobili še pisno informacijo. 
Bistvenih sprememb ni, saj bi bilo nehigi
enično učencem odvzemati kakšno pravi
co, ki so jo s pravilnikom že imeli. Navse
zadnje se na naši šoli trudimo iti s časom 
naprej, ne pa biti neka rigidna, »zaplanka- 
na« šola. Je pa res, da so pravila šolskega 
reda napisana v manj pravniškem jeziku 
in so zato najbrž bolj jasna, osebna. Iz njih 
naravnost kričijo štiri temeljne pravice 
vsakega našega učenca.
To so pravica do:
•kakovostnega poučevanja,
•učenja, ne da bi nas drugi motili, 
•občutka varnosti in dejanske varnosti 
ter
• spoštovanja in pravične obravnave.
Te pravice je šola dolžna spoštovati in jih 
zagotavljati vsem učencem.
Razumemo, da se znanje vsem učencem 
in staršem ne zdi enako pomembno. Posa
meznim učencem so pomembnejše dru
ge stvari, zato se pri pouku pogosto dol
gočasijo, dolgčas pa bi želeli preganjati z 
zabavo. Tudi prav, vsak lahko zabava sebe, 
vendar se ta zabava konča takoj, ko z njo 
krati pravico do učenja, ne da bi ga drugi 
motili, svojemu sošolcu. In navsezadnje je 
tako prav. Učitelji so izgubljali ogromno 
učnih ur na leto zato, da so posameznega 
učenca ali učenko mirili, usmerjali, prosi
li, na koncu že rotili, mu/ji skratka dopo
vedovali, kje so meje. Te so sedaj s pravili 
šolskega reda jasne. Šola ne pozna pravice 
močnejšega ali pomembnejšega, zato ne

dovoljuje izjem (razen ko gre za skupen 
dogovor).
Občan: Ali nam lahko zaupate, ka
kšen je obvezni program za osnovne 
šole in kakšna je ponudba obveznih 
izbirnih predmetov na naši šoli? 
Drago Skurjeni: Obvezni program 
osnovne šole je predpisan s strani države 
in ga ureja Zakon o osnovni šoli s podza
konskimi akti. Predmetnik je dokument, 
ki določa število ur pouka in predmete, 
ki se razlikujejo za posamezne razrede. 
Predmetnik tudi določa izbirne predmete 
v zadnji triadi.
V naši šoli izvajamo izbirne predmete v 15 
skupinah, in sicer: nemščina 3, nogomet, 
sodobna priprava hrane, šahovsko kom
biniranje, kemija v življenju, raziskovanje 
organizmov v domači okolici, verstva in 
etika, obdelava umetnih snovi, turistična 
vzgoja, zvezde in vesolje, poskusi v kemiji, 
šolsko novinarstvo, ples, šport za sprosti
tev, multimedija ter šport za zdravje. 
Novost zadnjih dveh let je tudi izvajan-je 
pouka, kjer upoštevamo fleksibilni pred
metnik. To pomeni, da pri posameznih 
premetih izvajamo strnjeno obliko dela. 
Občan: Kaj ponujate v tako imenova
nem razširjenem programu osnovne 
šole?
Drago Skurjeni: Verjetno imate v mi
slih nadstandardni program, ki ga finan
cirata Občini Destrnik in Trnovska vas. V 
letošnjem šolskem letu bomo ta program 
izvajali enako kot v preteklosti: tuji jezik 
- angleščina in nemščina ter računalni
štvo v nižjih razredih. Razlika od lanskega 
šolskega leta je v tem, da bomo sredstva, s 
katerimi smo financirali jutranje varstvo 
v Destrniku, preusmerili v financiranje 
angleščine v prvem razredu. Tako bo za 
izvajanje nadstandarda Občina Destrnik 
zagotovila 14.570,40, Občina Trnovska 
vas 9.048,00 evrov. Omeniti velja tudi, 
da občini sofinancirata prevoze v šole v 
naravi, Občina Destrnik pa še nekaj špor
tnih programov.
Da pa smo nadstandardni program še 
obogatili, bodo vzgojiteljice v vrtcu posa
mezne vsebine znotraj vzgojnih dejavno
sti izvajale v angleškem jeziku.
Občan: Kot smo slišali, ste tudi letos 
na šoli pripravili poseben sprejem 
za prvošolčke. Koliko otrok ste letos 
vpisali v prvi razred?
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Drago Skurjeni: Vsa leta se trudimo, 
da je prvi šolski dan za prvošolčke nepo
zaben. V letošnjem šolskem letu smo jih 
pogostili s sladkarijami, učenci pa so jim 
pripravili igrico. V Trnovski vasi so stro
kovne delavke otroke razveseljevale s pre
biranjem pravljic.
Starše so razredničarke seznanile z osnov
nimi napotki. Ker nas skrbi varnost otrok 
v času prihoda v šolo in domov, je o pro
metni varnosti spregovoril policist g. Ja
nez Nipič. Za vzpodbudno potezo sta se 
odločila župana v Destrniku in Trnovski 
vasi z donatorstvom zavarovalnih polic za 
eno šolsko leto.
Na prvi dan smo pripravili tudi sprejem 
za ostale učence, ki sta jih pozdravila tudi 
oba župana. Učencem smo predvajali vi
deoposnetek nagovora predsednika dr
žave dr. Danila Türka, šolsko leto pa smo 
pričeli s predvajan-jem himne Republike 
Slovenije.
Občan: Glede na število prvošolcev, 
ali je možna delitev na dva razreda, 
saj bi se verjetno s tem kakovost pou
čevanja bistveno izboljšala? Kako bo
ste skušali rešiti nastalo situacijo? 
Drago Skurjeni: V Trnovski vasi smo 
všolali 13 učencev, kar zagotavlja samo
stojen oddelek. Tudi v bodoče statistični 
podatki kažejo konstantno število otrok 
nad 10.
V Destrniku smo v letošnjem šolskem letu 
všolali 28 učencev. Normativ za delitev je 
29. Poskušali smo vse, da bi MŠŠ zagoto
vilo sredstva za dva oddelka, vendar neu
spešno. Delo v skupini z 28 učenci, med 
katerimi je tudi učenec s posebnimi po
trebami, bi bilo zelo težko, saj bi na vseh 
področjih pridobivali manj kot v primeru 
delitve.
S problematiko smo seznanili svetnike in 
župana Občine Destrnik g. Franca Pukšiča. 
Vsi so se strinjali, da bi bili učenci v takšni 
skupini prikrajšani za znanje in druge ele
mente vzgoje in izobraževanja. Na osnovi 
tega so se odločili in sprejeli sklep, da bo 
Občina Destrnik za šolsko leto 2009/2010 
sofinancirala 6 ur drugega učitelja v pr
vem razredu ter s tem omogočila delitev 
na dve skupini po 14 učencev.
Občina bo zraven nadstandarda dodatno 
zagotovila še 8.032,32 evrov.
Občan: Kot smo izvedeli, imate v De
strniku 28 prvošolčkov. Torej za De
strnik ne bi mogli reči, da nataliteta 
pada. Koliko otrok pa sploh obiskuje 
OŠ Destrnik-Trnov-ska vas?

Drago Skurjeni: Če govorimo o rojs-tvih 
v občini Destrnik, lahko iz statis-tičnih 
podatkov ugotovimo, da se rojstva v letih 
2003 do 2008 gibljejo med 21 v letu 2006 
in 34 otrok v letu 2007. Vpis otrok v šolo 
pa seveda ni odvisen samo od števila roj
stev, saj se ljudje preseljujejo in so vpisi 
v veliki meri odvisni tudi od teh dejavni
kov.
Razveseljivo je, da se je ustalilo število roj
stev v občini Trnovska vas (v letu 2004 so 
se namreč rodili samo 4 otroci). Tako se 
število v Trnovski vasi v istem časovnem 
obdobju giblje med 10 otrok v letu 2003 
in 19 leta 2007.
OŠ Destrnik-Trnovska vas obiskuje sku
paj 312 učencev, od tega 60 PŠ v Trnovski 
vasi.
Učenci v Trnovski vasi so razporejeni v 
štiri čiste in en kombinirani oddelek, v 
Destrniku pa v 13 oddelkov (s sofinanci
ranjem občine).
Občan: Verjetno je kar precej otrok, 
ki se v šolo vozijo z avtobusom. Kako 
je poskrbljeno za prihode v šolo in 
iz nje? Kako sicer skrbite za varnost 
otrok v prometu? Ali nudite otrokom 
še kakšno dodatno izobraževanje 
glede varne poti v šolo in potem do
mov?
Drago Skurjeni: Šolski prevozi so za 
šolo trd oreh v smislu organizacije pouka, 
za posamezne občine pa zaradi velikih fi
nančnih sredstev (v Destrniku približno
75.000. 00 in v Trnovski vasi približno
40.000. 00 evrov). Ker iz šole odvažamo 
otroke smo dvakrat v Destrniku in en
krat v Trnovski vasi, imajo učenci težave 
pri vključevanju v interesne dejavnosti. 
Zaradi sprememb rednih linij na relaciji 
Trnovska vas-Destrnik pa imajo težave 
tudi s prihodom k preduram, ko se vklju
čujejo v pevske zbore in dodatni pouk. Za 
vsa usklajevanja, ki trenutno še potekajo, 
je potrebno veliko energije in potrpljenja 
vseh: prevoznika, šole, učencev ter star
šev, ki prevoze koristijo.
Občan: Kot vemo, spada v sklop OŠ 
tudi vrtec. Je otrok dovolj? Koliko 
skupin imate v enoti na Destrniku in 
koliko v Trnovski vasi? Kako rešujete 
prostorsko stisko, saj vemo, da se šte
vilo rojstev povečuje?
Drago Skurjeni: V okviru šole delujeta 
dva vrtca, in sicer vrtec pri šoli Destrnik 
s tremi skupinami - z 51 otroki, vrtec pri 
PŠ Trnovska vas pa z dvema skupinama in 
pol - s 46 otroki.

INTERVJU
Število otrok niha skozi celo šolsko leto. 
Trenutno imamo še prosta mesta, kar pa 
povzroča težave pri izvajanju programa, 
saj vsak otrok manj pomeni izpad pri pri
hodkih, ki so že tako nizki glede na druge 
vrtce (cene so izračunane na polne sku
pine).
O prostorskih pogojih v Destrniku toži
mo, odkar je dograjena šola. Trenutno 
prostorsko stisko rešujem tako, da ena 
skupina izvaja dejavnosti v šolskih pro
storih. Vemo tudi, da prostori nikakor ne 
zadoščajo normativom, ki trenutno velja
jo. Seveda pa ne smemo mimo zunanjih 
površin, ki so oddaljene od vrtca. Rešitev 
vsega tega je seveda le nov vrtec, za kate
rega si vsi prizadevamo, tako v šoli in na 
občini.
V Trnovski vasi je bil vrtec grajen za dve 
skupini. Ker je potreba po vključevanju 
otrok v vrtec prerasla zmogljivosti, smo 
tretjo skupino vzpostavili v šolskih pro
storih, namenjenih 1. raz-redu. Ker imamo 
v Trnovski vasi en kombinirani oddelek, 
se je sprostila ena učilnica. Občini smo 
predlagali, da do takrat, ko bomo ponov
no imeli šest oddelkov, pridobimo eno 
učilnico v obstoječih prostorih. Pobuda je 
bila pozitivno sprejeta. Svetniki in župan 
so si ogledali šolo ter ugotovili, da lahko 
z manjšim posegom s prezidavo pridobi
mo učilnico. Sredstva bodo poskušali za
gotoviti v proračunu občine v naslednjih 
letih.
Občan: Kako pa je z zagotavljanjem 
prostorskih pogojev za izvajanje dela 
v šoli in športnih aktivnosti?
Drago Skurjeni: Po lanski toči smo po
storili vse pri sanaciji škode po ujmi na 
obeh šolah. V Destrniku je zaradi večje 
škode trajalo dalj časa. Do začetka šolske
ga leta smo tako pripravili vse potrebno.
V veliko pomoč nam je možnost korišče
nja kulturne dvorane za manjše prireditve 
in roditeljske sestanke.
Novost, ki jo nestrpno pričakujemo, je se
veda novo igrišče pri šoli Destrnik, ki bo 
zagotovilo pogoje za delo šolskih otrok in 
rekreacijo v popoldanskem času.
Naj poudarim, da smo v šoli zadovoljni, da 
se župana in občinski svetniki obeh občin 
zavedajo pomembnosti izobraževanja za 
naše učence ter podpirajo vse programe, 
ki so v korist otrok. Upam, da se tudi starši 
zavedajo, koliko občini vlagata v vzgojno- 
izobraževalni program na naših šolah.

Pogovarjala se je: 
Ksenija Munda
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Knjižnica Ivana Potrča Ptuj na spletnem portalu najlepših evropskih knjižnic
knjižnica 1

Na nedavno objavljenem spletnem portalu »Knji
žnične zgradbe«, ki ga najdemo na naslovu http:// 
www.IibrarybuiIdings.info/, so predstavljene naj
lepše knjižnice Evrope, med šestimi slovenskimi 
splošnimi knjižnicami pa je tudi Knjižnica Ivana 
Potrča Ptuj.
Osnovna ideja projekta, le-ta še ni zaključen, je povezati 
podobe evropskih splošnih knjižnic, ki predstavljajo zgled 
dobre prakse na področju arhitekture in oblikovanja knji
žničnega prostora ter zgradbe. Knjižnice so predstavljene 
kot reprezentančni objekti, kot urbanistični in umetniški 
dosežki.
Cilj portala je predstavitev obstoječih izvirnih rešitev na 
področju zasnove in oblikovanja knjižnic ter spodbujanje 
idej in novih konceptov pri oblikovanju knjižničnega pro
stora. Knjižnice so predstavljene kot večnamenski prosto
ri, središča znanja in informacij ter kot kraj, ki zadovoljuje 
izjemno heterogene potrebe in interese uporabnikov. 
Predstavljenih je skupno 63 evropskih knjižnic iz Belgije, 
Hrvaške, Danske, Estonije, Finske, Irske, Latvije, Litve, Nor
veške, Portugalske, Slovenije, Španije in Švedske.
Slovenske knjižnice predstavljajo knjižnice Domžale, Koba
rid, Grosuplje, Šentjur, Novo mesto in seveda Ptuj. Spletni 
portal omogoča iskanje po zemljevidu, motivu, deželi, arhi
tektu in članku o posamezni knjižnici. Naj ob tem dodamo, 
da so upravljavci spletnega portala točno določili merila in

motive, ki jih morajo knjižnice, ki želijo sodelovati v pro
jektu, posredovati. Upoštevali pa so tudi, da se knjižnični 
prostor nenehno spreminja, da gre za živ organizem, ki se 
vedno bolj usmerja k bralcu in na nek način tudi vpliva na 
prostorske rešitve lokalne skupnosti, v kateri deluje. 
Ptujska knjižnica je predstavljena kot knjižnica, ki pokri
va področje s skoraj 70.000 prebivalci iz šestnajstih občin

širše ptujske regije. Predstavljena je tudi kratka zgodovina 
Malega gradu, ki je v arhivskih virih prvič omenjen leta 
1376, raziskave pa so pokazale, da je JZ del nastal že v 12. 
stoletju. Mali grad so kasneje večkrat prezidali, najtemelji
teje ob koncu 16. in 17. stoletja ter po letu 1773, ko so ga

Boris Farič - Leposlovna dvorana

prevzeli Attemsi. Sredi 19. stoletja je bil v njem sedež okraj
nega glavarstva, pred drugo svetovno vojno pa ga je imela 
v lasti družina Pongratz. Po vojni so bila v njem najemniška 
stanovanja, leta 1985 pa so se začela prizadevanja za njego
vo prenovo za potrebe knjižnice. Dela so bila zaključena 
leta 2000, ko so se vsi oddelki ptujske knjižnice združili 
pod eno streho na Prešernovi ulici 33-35.
Na portalu je predstavljena tudi notranja organizacijska 
shema knjižnice, omenjene pa so knjižne dragocenosti, 
kot so inkunabule, Dalmatinova biblija, Slava Vojvodine 
kranjske, Moskovski zapiski, pa tudi zbirka notnih rokopi
sov iz sredine 18. stoletja.
Knjižnico sta zasnovala arhitekta Aleksander Grebenšek 
in Marjan Berlič, notranjo opremo pa je načrtoval Miran 
Lasič. Sledi osnovnim arhitekturnim idejam oziroma nače
lom, kako dati kulturnemu spomeniku novo namembnost 
in kulturno dediščino združiti z zahtevami sodobne bibli
otekarske stroke ob upoštevanju strogih spomeniško-var- 
stvenih pogojev.
Umestitev na portal »Knjižnične zgradbe« je veliko prizna
nje za ptujsko knjižnico in seveda za vse občine ustanovi
teljice in pogodbenice, katerih področja pokriva knjižnica 
s svojo dejavnostjo.
Vabimo vas, da si spletni portal ogledate. Tisti, ki želite ve
deti še kaj več, pa lahko vzamete v roke knjigo Željka Ko
zinca Vrata v vse čase, Podobe splošnih knjižnic v Sloveniji, 
v kateri boste našli obširnejši članek tudi o Knjižnici Ivana 
Potrča Ptuj.

Direktor Knjižnice Ivana Potrča Ptuj 
mag. Matjaž Neudauer
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OBRAZEC ZA NAJEM TERMINA V TELOVADNICI TRNOVSKA VAS

Spodaj podpisanima najemam termin za rekreacijo v telovadnici Trnovska vas in zagotavljam, da bom spoštoval/-a 
hišni red in navodila najemodajalca.

Ime in priimek odgovorne osebe:........................................................................................................................................

Društvo ali podjetje:...............................................................................................................................................................

Naslov:.....................................................................................................................................................................................

Telefon:....................................................................

EMŠO:....................................................... Identifikacijska številka za DDV:....................................................................

Transakcijski račun (samo za društva ali podjetja):............................................................................................................

Odprt pri:...............................................................................................................................................................................

Popoln naslov odgovornega vodja vadbene skupine (priimek, ime, bivališče s hišno številko, pošta s poštno številko, 
telefonska številka):

Termini: PREDLOG DRUGA MOŽNOST
Besedilo Cas od ure

dn ure Cela dvorana Polovica
dvorane Besedilo Cas od ure

do ure
Cela

dvorana
Polovica
dvorane

Ponedeljek Ponedeljek
Torek Torek
Sreda Sreda

Četrtek Četrtek
Petek Petek

Sobota Sobota
Nedelja Nedelja

Vpišite naslednji možni čas: ponedeljek, torek, sreda, četrtek, petek
TERMINI 16.00-17.30; 17.30-19.00; 19.00-20.30; 20.30-22.00

sobota, nedelja
TERMINI 10.00-11.30; 11.30-13.00; 13.00-14.30;

14.30-16.00; 16.00-17.30

Z »X« označite ali želite imeti celo ali polovico dvorane.
Čas najema: vpišite, od kdaj do kdaj želite najeti termine (primer: od 1. 10. 2009 do 30. 4. 2010).
Vaš predlog bomo usklajevali v primeru, da je za isti termin zaprosil že kdo drug.
Način plačila: po računu.
Samo v primeru odpovedi termina 7 dni prej se ta termin ne zaračuna!
Pravilno izpolnjen obrazec pošljite na naslov OBČINA TRNOVSKA VAS, Trnovska vas 42, 2254 Trnovska vas ali 
po faksu 02/757 16 61

Datum:..................................... Žig Podpis najemnika:
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LOKALNI ENERGETSKI KONCEPT OBČINE TRNOVSKA VAS

Intelligent Energy [O] Europe
Lokalni energetski kon
cept (LEK) je strategija 
energetskega razvoja obči
ne za naslednjih deset let. 
Energetski zakon (Ur. L RS 
26/05) določa, da morajo 
LEK sprejeti vse občine do 
konca naslednjega leta. S 
tem je država del bremena 
za znižanje energijske od
visnosti in zahtev za zni
žanje rabe neobnovljivih 
virov ter povečanja deleža 
neobnovljivih energijskih 
virov preložila tudi na lo
kalne skupnosti. Takšen 
strateški načrt mora pri
praviti občinska uprava 
skupaj z zunanjim izvajal
cem, sprejeti in potrditi pa 
ga mora občinski svet. 
Lokalnienergetskikoncept 
(LEK) občine Trnovska 
vas izdeluje Lokalna ener
getska agentura Spodnje 
Podravje (v nadaljevanju 
LEA Spodnje Podravje), ki 
jo je ob podpori večine ob
čin Vzhodne Štajerske leta 
2007 ustanovila Mestna 
občina Ptuj, sofinancirana 
pa je iz programa Inteli
gentne energije Evrope. 
LEK sestavljajo štirje glav
ni sklopi, analiza dejan
skega stanja na področju 
rabe energije v občini, 
analiza razpoložljivosti ob
novljivih energijskih virov, 
šibke točke pri oskrbi in 
rabi energije ter seznam 
ekonomsko ovrednotenih 
ukrepov za zagotavljanje 
trajnostnega energetskega 
razvoja vključno s termin
skim izvedbenim planom. 
Zajete so vse vrste energi
je in njihovi viri; električ
na za ogrevanje (ekstra

lahko kurilno olje (ELKO), 
zemeljski plin (ZP), uteko
činjen naftni plin (UNP), 
premog in obnovljivi viri 
(sončna energija, bioplin, 
biomasa, vetrna energija, 
geotermalna energija) za 
porabo javnih zgradb, v 
gospodinjstvih, obrti in 
industriji ter za javno raz
svetljavo; zajet je tudi pro
met.
LEA Spodnje Podravje je 
pred tremi tedni članom 
usmerjevalne skupine za 
izdelavo LEK na občini 
predstavila prve tri sklo
pe. Sledi najtežja faza, iz
delava nabora ukrepov za 
zagotavljanje trajnostnega 
energetskega razvoja.
Iz javno dostopnih podat
kov je razvidno, da kar 63 
% gospodinjstev občine 
Trnovska vas ogreva stano
vanja z lesom, na drugem 
mestu je kurilno olje z 32 
%, medtem ko javne stav
be uporabljajo samo neob
novljive vire, utekočinjen 
naftni plin in kurilno olje. 
Tudi 77 % podjetij za ogre
vanje uporablja UNP, le 11 
% teh prostorov ogrevajo z 
lesno biomaso. Po rabi ele
ktrične energije je občina 
Trnovska vas s specifično 
letno porabo 5.900 kWh na 
gospodinjstvo nad sloven
skim povprečjem (4.120 
kWh/a). Občino pesti tudi 
potratna javna razsvetlja
va, saj presega z Uredbo 
o mejnih vrednostih sve
tlobnega onesnaževanja 
določeno mejno vrednost 
porabe 44,5 kWh/a na pre
bivalca. Če se osredotoči
mo na porabo ogrevalne

energije v javnih stavbah 
(preglednica 1), vidimo, 
da sta najpotratnejši ob
činska stavba in zdravstve
ni dom z letno porabo 200 
kWh/m2 ogrevalne plošči
ne. Po novem pravilniku 
o učinkoviti rabi energije 
v javnih stavbah je ta vre
dnost okrog 60 kWh m2, 
nizkoenergijske hiše pora
bijo 30 kWh/m2, pasivne 
pa pod 15 kWh/m2. 
Analiza razpoložljivosti ob
novljivih virov kaže, da je v 
občini, kljub visoki porabi 
lesne biomase te še dovolj 
na razpolago, da bi lahko 
pokrili celotne potrebe po 
ogrevanju. Letno pridela
mo 3.400 m3 lesne bioma
se, ob upoštevanju trenu
tne porabe nam preostane 
še 2.300 m3. Občina prak
tično nima pogojev za pro
izvodnjo bioplina, saj je 
spodnja meja rentabilno
sti 100 glav goveda in vsaj 
300 ha njivskih površin za 
pridelavo silažne koruze. 
Zanimiva je le kmetija v Bi- 
šečkem Vrhu s 178 GVŽ, za 
katero pa je potrebno po
leg zainteresiranosti lastni
ka izvesti še ustrezno štu
dijo izvedljivosti. Naslednji 
razpoložljivi vir je sončna 
energija, ki jo lako tako 
javne zgradbe, kmetije kot 
tudi gospodinjstva upora
bljajo za gretje sanitarne 
vode ali proizvodnjo ele
ktrične energije. Samo za 
ogrevanje sanitarne vode s 
sončno energijo bi lahko v 
občini letno prihranili 370 
MWh primarne energije. 
Za vgradnjo sončnih elek
trarn so primerne ravne in 
južno orientirane strehe 
javnih, kmetijskih in zaseb
nih objektov ter degradira

na področja. Pred izvedbo 
je potrebno izvesti potreb
ne meritve in študijo iz
vedljivosti. Potencial pro
izvodnje energije iz vetra 
je nizek, saj so poprečne 
hitrosti vetrov med 1 m/s 
in 2 m/s, za gospodarno 
izkoriščanje pa potrebuje
mo povprečno hitrost vsaj 
5 m/s. Prav tako je ome
jena razpoložljivost geo
termalne energije, pred 
dokončno odločitvijo pa 
je potrebno izvesti testno 
vrtino v globino vsaj 1.000 
m, ocenjeni stroški takšne 
eksperimentalne vrtine so 
ocenjeni na 800.000 EUR. 
Občani lahko izkoriščajo 
potencial sončne energje 
s toplotnimi črpalkami 
(tako iz zraka kot podtalni
ce ali tal), medtem ko je za 
javne zgradbe primerno 
razmišljati o izgradnji da
ljinskega sistema na lesne 
sekance. Tudi v tem prime
ru je potrebno izdelati štu
dijo izvedljivosti z analizo 
stroškov in koristi.
Ukrepi za racionalnejšo 
rabo energije in uvajanje 
obnovljivih energijskih vi
rov
Načrtovani ukrepi za ob
dobje naslednjih desetih 
let naj bodo izvedljivi in 
morajo zajeti vse sektorje 
ter dejavnosti v občini, od 
javnih objektov, gospodinj
stev, kmetij in poslovnih 
ter obrtnih dejavnosti. Ob
čina in javne zgradbe naj 
bodo občanom za zgled 
sonaravne energijske po
rabe.
Gospodinjstva imajo na 
voljo nepovratna sredstva 
v višini 20 % (Ekološki 
sklad) za naložbe v celo
vito energetsko sanacijo
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zgradb, pasivno ali nizkoe- 
nergijsko gradnjo kot tudi 
za posamezna dela: obno
vo ogrevalnih sistemov 
(vgradnjo ogrevanja na bi
omaso, toplotne črpalke, 
vgradnjo sončnih kolektor- 
jev), fasade in zamenjavo 
stavbnega pohištva. Obča
ni lahko dobijo več infor
macij v energetski pisarni 
vsak ponedeljek in sredo, 
ob 16. uri na Krempljev! 
ulici 1 na Ptuju, v katerih 
domuje tudi LEA Spodnje 
Podravje.
Občina mora uvesti sistem
ski pristop, naprej določiti 
energijskega managerja in 
uvesti energijsko knjigo
vodstvo v javne stavbe, iz
vesti razširjeni energetski 
pregled vseh javnih stavb 
(tudi novih), ki bodo osno
va za izvedbo energetskih 
rekonstrukcij, sofinancira
nih iz kohezijskih sredstev.

Nato je potrebno izdelati še 
študijo izvedljivosti ogreva
nja javnih (in po želji tudi 
zasebnih) objektov z daljin
skim ogrevanjem na lesno 
biomaso. Izvesti je potreb
no analizo primernosti za 
gradnjo sončnih elektrarn 
in oddati strehe v najem, 
v zameno za financiranje 
energetske rekonstrukcije 
teh objektov. Kmetijske po
vršine smotrno izkoriščati 
in izdelati študijo izvedlji
vosti za bioplinsko napra
vo za proizvodnjo električ
ne in toplotne energije. 
Prav tako je potrebno za
menjati potratne svetilke 
javne razsvetljave in javno 
razsvetljavo po polnoči 
ugašati, razen tam, kjer ni 
nujno potrebna, privarče
vana sredstva pa uporabiti 
za njeno rekonstrukcijo.

Preglednica 1: Povzetek podatkov o rabi energije v javnih stavbah občine Trnovska 
vas._______________________________________________________________

Naziv objekta Ogrevana
ploščina

(m2)

Vrsta
energenta

Letna poraba 
goriva

(L)

Specifična raba 
energije za 
ogrevanje

kWh/m:

Osnovna šola z vrt
cem

1.705 UNP 24.200 98

Občinska stavba 204 ELKO 4.000 201

Zdravstveni dom 210 ELKO 4.000 195

Kulturna dvorana 460 ELKO 1.290 29

Mrliška vežica 275 EE 5.910 22

Športno igrišče 61 EE 5.630 92

Preglednica 2: Porabljena energija vseh porabnikov v občini Trnovska vas.

OGREVANJE
EM GOSPODINJSTVA PODJETJA JAVNE STAVBE SKUPAJ

kWh 4.504.080 333.850 262.213 5.100.143
% 88,31 6,55 5.14 100

ELEKTRIČNA ENERGIJA
EM GOSPODINJSTVA POSLOVNI ODJEM VNA RAZSVETLJA SKUPAJ

kWh 2.056.109 716.904 71.560 2.844.573
% 72,28 25,2 2,52 100

SKUPNA PORABA ENERGUEj kWh | | 7.944.716

Občina Tino\eak vas Republika Slovenija

30,3%

Slika 1: Porazdelitev stanovanj po virih ogrevanja za Občino Trnovska vas in RS.

OBVESTILO

Obveščamo Vas, da Občina Trnovska vas na osnovi 
Pravilnika o načinu oddajanja, višini uporabnine in 
načinu plačila uporabe telovadnice Trnovska vas (Ura
dni vestnik Občine Trnovska vas, št. 05/2005) daje te
lovadnico v Trnovski vasi v uporabo.

Pri oddajanju telovadnice imajo prednost domača 
društva, ki so tudi izvajalci programa športa v občini 
Trnovska vas.

Termini za koriščenje telovadnice se določajo: 
TERMINI: 16.00-17.30; 17.30-19.00; 19.00-20.30;
20.30- 22.00 ponedeljek, torek, sreda, četrtek, petek 
TERMINI: 10.00-11.30; 11.30-13.00; 13.00-14.30;
14.30- 16.00; 16.00-17.30 sobota, nedelja 
Časovno traja 1 termin 2x45 minut.

Uporabnina vključuje stroške ogrevanja, elektrike, 
vode, čiščenja, zavarovanja, zapiranja in amortizacije.

Uporabniki: Cena v EUR/termin

DOMAČA DRUŠTVA: 12,52 EUR

FIZIČNE OSEBE IN POSAMEZNIKI: 16,69 EUR

DRUŠTVA IZ DRUGIH OBČIN: 25,04 EUR

Uporabnina se enkrat letno ob sprejemu proračuna 
občine uskladi z rastjo cen življenjskih stroškov v Re
publiki Sloveniji.

Koriščenje telovadnice je možno na osnovi sklenjene 
pogodbe, ki se sklene z občino Trnovska vas, v kateri 
se določijo termini uporabe.

Obrazec za najem termina v telovadnici Trnovska vas 
lahko dvignete na sedežu Občine Trnovska vas, Trno
vska vas 42 oziroma si ga izpišete (obrazec je objavlje
ni na naši spletni strani).

Župan občine Trnovska vas: 
Alojz BENKO, dipl upr. org.
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PRVI ŠOLSKI DAN

Na OŠ Trnovska vas smo novo šolsko leto pričeli kar s 
trinajstimi prvošolčki, kar je po nekaj »sušnih« letih raz
veseljivo. Prvič se je zgodilo, da smo vpisali več otrok, 
kot jih je bilo na seznamu. Zgleda, da je Trnovska vas 
postala zanimiv kraj, ker se priseljujejo mlade družine s 
šoloobveznimi otroki. V šoli smo jim pripravili slovesen 
sprejem. Pozdravil jih je tudi župan.
Ko so pričeli prihajati prvošolčki v spremstvu staršev, 
sem se spomnila svojega prvega šolskega dne, ki je že 
zelo, zelo daleč. Od takrat je minilo točno 41 let. Tudi nas 
so spremljali starši, ki so z nami vstopili v učilnico. Mi 
smo sedeli v tistih zelenih starih klopeh, starši, večinoma 
mame, so stali zadaj. Dobro se spomnim prve učiteljice 
Mare Pelclove in sošolcev, ki jih nisem vseh poznala. V 
prvi razred nas je prišlo preko 30. Nekaj je bilo sicer po- 
navljalcev, vendar nas je bilo vseeno veliko.
Bilo me je strah, verjetno tudi ostale sošolce. Hitro smo 
se spoznali. Stkala so se prijateljstva. Ugotovili smo, da 
šola ni bila noben bav, bav.
In v čem se razlikujejo od nas današnji prvošolčki? Veli
ko bolj so sproščeni in neposredni. Mi smo bili vsekakor 
bolj boječi, če ne celo zadržani, saj nismo obiskovali vrt
ca. Moji sošolci in tudi jaz smo morali pomagati staršem. 
Naše delo je bila paša, pozneje tudi vsa druga dela. Veči
na nas je prihajala s kmetij. Mi smo v šolo prihajali peš, 
marsikdo tudi bos. Naše poti iz šole so postajale vsak dan 
zanimivejše. Na vsakem mostu smo brusili škarje, ki je 
bila zanimiva igra. Poznali smo vsak delček potokov in 
vsega, kar je bilo ob poti. Starši niso bili navdušeni nad 
našimi igrami in raziskovanjem, saj so komaj čakali, da 
pridemo iz šole, ker so nas potrebovali pri delu. Ne želim 
delati primerjave in govoriti o tem, kako je bilo nekoč in 
kako je danes. Mi smo bili otroci v nekem drugem času. 
Nismo poznali današnjih dobrin, ker jih ni bilo. Hodili 
smo v staro šolo. Ne vem, če smo si želeli nove šole, saj 
nismo vedeli, kako izgledajo šole drugod. Pogoji za delo 
se ne morejo primerjati z današnjimi. Današnji otroci 
verjetno ne morejo hoditi v šolo peš kot smo mi, ker je 
danes prevelik promet in je za njih prenevarno. Imajo ve
liko igrač in vsega, kar je na razpolago danes. Tudi delati

jim ni treba. Ni jim treba na pašo. Življenje se je resnično 
spremenilo. Rada se spominjam časov svojega šolanja, 
prav tako otroštva, svojih sošolcev, učiteljev in nasploh 
vsega. Tudi nam je bilo lepo. Ne vem, da bi karkoli pogre
šali. Če za nekaj ne veš, da obstaja, ne pogrešaš.
Upam, da bo tudi mojim prvošolčkom v šoli lepo, da se 
bodo čez čas z veseljem spominjali časov, ko so hodili v 
šolo. Želim jim, da so uspešni in da zrastejo v poštene ter 
uspešne ljudi.

Hilda Bedrač

GASILSKO TEKMOVANJE

V soboto, 15. avgusta je na športnem parku v Trnovski 
vasi potekalo gasilsko tekmovanje. Tekmovanje je orga
niziralo PGD Biš. Za naše gasilsko društvo je to prvo tek
movanje za pokal občine Trnovska vas. Vodja tekmovanja 
je bil Mitja Štumberger. Z udeležbo so bili gasilci zelo za
dovoljni, saj se je tekmovanja udeležilo kar 12 moških in 
4 ženske ekipe. Ekipe so bile iz okoliških krajev, najbolj 
oddaljena ekipa pa je bila ekipa PGD Pesje iz Velenja. 
Ekipe so se najprej prijavile pri komisiji A in se nato 
odpravile do prvega dela tekmovanja - vaje z motorno 
brizgalno. Drugi del pa je predstavljal štafetni tek. Med 
izvedbo obeh vaj so bili tekmovalci pod budnim očesom 
sodnikov. Komisija B je nato skrbno pregledala vse re
zultate. Med najboljše tri med člani so se uvrstile ekipe 
Tinje, Gabrnik in Slovenja vas, med članicami pa ekipe 
Hajdoše, Sela in Jablane.
PGD Biš si želi in prizadeva, da bi tekmovanje postalo tra
dicionalno in da bi se ga udeležilo veliko ekip. Za pomoč 
se zahvaljujejo Občini Trnovska vas in PGD Gočova ter 
PGD Hajdoše za sposojeno tekmovalno opremo.

Dušanka Škamlec
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VRTEC

Spet je tu september, ko zapiha jesenski veter in se nara
va odene v čudovite barve. In spet je tu novo šolsko leto 
v vrtcu in šoli.
V vrtec pri PŠ Trnovska vas jev šolskem letu 2009/10 vpi
sanih 46 otrok, ki so razdeljeni v 3 skupine. September, 
mesec, ko smo se spoznavali, navajali drug na drugega in 
novo okolje je že skoraj za nami. Ker pa življenje v vrtcu 
že teče po ustaljenih tirih, je to pravi čas za ustvarjanje. V 
vrtcu imamo veliko idej in načrtov, ki jih imamo namen 
uresničiti.
Odločili smo se, da bomo v letošnjem šolskem letu pod 
okriljem šole sodelovali v projektu Ekošola - ekovrtec 
kot način življenja. Vključeni smo v mrežo slovenskih 
ekovrtcev in šol. S tem projektom želimo doseči, da po
stanejo okolje, narava in človek nepogrešljiva vzgojna 
prvina. Vedno bolj se je potrebno zavedati, da je temelj 
odgovornega odnosa do okolja izobraževanje, ki ni le 
pridobivanje in posredovanje znanja, temveč dejavno 
spreminjanje kulture ravnanja in obnašanja - vzgoje za 
trajnostni razvoj. S projektom Ekošola kot način življe
nja se gradijo vrednote za odgovoren način bivanja na 
našem zelenem planetu. Ekošola in ekovrtec povečujeta 
zavest ter skrb za človeka, vključno z varovanjem zdravja, 
graditvijo zdravih medsebojnih odnosov, skrbi za okolje 
in naravo - celostno gradita človeka za prihodnost. 
Zavedamo se, da ekoloških problemov ne moremo re
ševati zgolj teoretično, zato se bomo z njimi spopadli 
in jih reševali po svojih najboljših močeh. Naša prva 
akcija je že stekla, ko smo zbirali odpadni papir. Ostale 
odpadke bomo ločevali in skrbeli, da z njimi ne bomo 
onesnaževali okolice. Odločili smo se tudi, da bomo pri 
naših vzgojnih dejavnostih uporabljali čim več odpadne 
embalaže. Ker lahko otroku že zgodaj privzgojiš dobre 
navade, jih bomo navajali na smotrno ravnanje z narav
nimi in energetskimi viri. V okviru Eko projekta bomo 
v vrtcu skrbeli tudi za zdravo življenje z uravnoteženo 
prehrano, sadnimi malicami, pitjem manj sladkanih ča
jev, sokov in vode. Tudi rojstne dneve bomo praznovali 
s sadjem in slanim pecivom. Ker pa ni zdravega telesa 
brez gibanja, bomo aktivni predvsem na prostem. Naše 
igralnice bomo zamenjali za najlepšo igralnico - naravo.

Ker nas obdajajo travniki in gozdovi, bomo izkoristili to 
prednost in večkrat zavili tja. Otrokom bomo omogočili, 
da začutijo naravo okoli sebe, okolje, rastline, živali, goz
dove, potoke ... vso pestrost čudovite narave v vseh letnih 
časih. Decembra bomo sodelovali na natečaju voščilnic, 
ki jih bomo izdelali iz naravnega materiala. Ker pa imajo 
otroci zelo radi knjige, bomo izvajali Ekobralno značko 
in se veliko naučili o okoljevarstveni tematiki. Tudi 22. 
april, Dan Zemlje bomo proslavili, saj bomo na igrišču 
posadili drevo, ki nam bo čez nekaj let delalo senco v 
vročini. Skozi celo leto bomo opravili veliko sprehodov 
in pohodov, a vse skupaj bomo nadgradili meseca maja s 
Srečanjem treh generacij (pohod). Da se bomo čim bolje 
razumeli, bomo razvijali kulturno vedenje, spoštovanje 
med sabo in skrbeli za dobre medsebojne odnose. Ja se
veda, pa tudi na čiste zobke ne bomo pozabili.
Mesec september je bil zelo razgiban za nas, saj smo 
obravnavali temo Moj vrtec - moja igralnica. Potrudili 
smo se, da so se otroci v vrtcu dobro počutili in da so 
začutili, da vrtcu pripadajo. Ravno zaradi tega smo se od
ločili za projekt, pri katerem so se skupine veliko družile, 
skupaj ustvarjale, raziskovale in se igrale. Vsi otroci, od 
najmlajšega pa do največjega so sodelovali pri nastajanju 
našega vrtca - naše hiše. Seveda smo se pri tem zelo za
bavali!

Veronika Šimunek
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VAŠKI ODBOR LOČIČ
V letu 2009 je vaški odbor Ločič speljal več aktivnosti. 
Naloge, ki smo si jih zadali v začetku leta so bile preko 
leta uspešno speljane, vendar vseh nalog ni možno spe
ljati, saj so vezane na finančna sredstva, ki jih vedno pri
manjkuje. Vedno je več želja kot možnosti, zato je potreb
no vsako narediti zelo premišljeno.
V omenjenem letu si je vaški odbor zadal prednostno na
logo čiščenja in izkopov jarkov. Izkopanih in očiščenih 
je bilo 1630 m jarkov, prav tako je bila izkopana zemlja 
poravnana strojno ali v obliki »rabote« vaščanov. Ceste 
smo gramozirali po potrebi in to predvsem z mletim as
faltom, položenih je bilo nekaj poškodovanih betonskih 
prepustov na mestih, kjer so bile poškodbe vidne ... 
Vaški odbor Ločič je bil v letu 2009 zelo aktiven na dru
žabnem področju, organizirali smo vaške koline, obujali 
stare spomine na praznik Binkošti s pokanjem na »gajžle« 
in priredili vaški praznik s prikazom vaških kolin (prikaz 
filma o kolinah), v nadaljevanju s družabnim srečanjem, 
ki ga je z glasbo popestril Duo Kraševec iz Destrnika. 
Vaške koline smo organizirali po starem običaju, ko je go
spodar priskrbel pijačo za koline, ki jo je moral prinesti iz 
oddaljene zidanice. Prav tako so se vaščani Ločiča zbrali 
dva dni pred vaškimi kolinami in šli peš po pijačo v so
sednje kraje kjer imajo posamezniki zidanice ter prinesli 
pijačo za koline, kot je to bil nekdaj običaj. Na dan kolin 
so se zbrali pri Čehovih, zatem so vsi zbrani nadaljevali 
pot do gospodarja, ki je daroval svinjo za koline. Koline 
so potekale preko celotnega dneva po starem običaju. Na 
kolinah so sodelovali stari in mladi, ki so se veselili preko 
celega dneva. Prav tako so se zjutraj zbrale gospodinje iz 
Ločiča, ki so skrbele za hrano mesarjev. Po starem običa
ju so pred kolinami poskrbele za čaj in prigrizek, zatem 
je sledila pražena kri, jetrca, kosilo po starem običaju ... 
Ker so bile koline namenjene družabnemu srečanju, so 
po kolinah priredili družabno srečanje »Ločki bal«, na ka
terega so bili povabljeni vsi vaščani. Družabno srečanje 
»Ločki bal« ja potekalo vse do jutranjih ur. Za zabavo je 
skrbel domači ansambel, za jedačo pa gospodinje, ki so 
stregle z dobrotami s kolin.
Stari običaj, ki je zelo redek v naših krajih, je binkoštno 
pokanje z biči (gajžlami), ki ga dobro obvladujejo starejši 
in mladi prebivalci Ločiča. Prvo soboto v mesecu maju, 
na binkoštno soboto, se je navedeni dogodek dogajal v 
Ločiču in se nadaljeval preko cele binkoštne nedelje. Bin-

koštnega pokanja se je udeležilo precej vaščanov Ločiča 
in nekaj občanov, ki imajo svoje korenine iz Ločiča. Do
godek je ostal vsem v lepem spominu in se ga želijo ude
ležiti naslednjo leto. Vaščani s svojo ponudbo poskrbijo, 
da pokači ostanejo pri moči.
Čas poletja je čas veselja in zabave, zato smo člani vaške
ga odbora Ločič organizirali 8. 7. 2009 srečanje z zabavo. 
V večernih urah je bil na filmskem platnu prikaz kmeč
kih kolin, namenjen občanom Trnovske vasi. Srečanja se 
je udeležilo veliko obiskovalcev Trnovske vasi, g. župan 
in farni župnik. Po ogledu filma smo nadaljevali z vese
lico in bogatim srečelovom. Člani vaškega odbora Ločič 
želijo omenjeno prireditev obdržati kot tradicionalno. 
Člani vaškega odbora Ločič se zahvaljujejo vsem, ki so 
na kakršen koli način pripomogli pri omenjenih aktiv
nostih.

Vaški odbor Ločič

Rafting na Soči
Vožnja po divjih vodah imenovana »rafting« je iz leta v 
leto bolj priljubljena. Zato je Športno društvo Kenguru 4. 
julija 2009 pod vodstvom Nene Pukšič organiziralo ču
dovito doživetje in preizkušnjo adrenalina.
Proti Bovcu smo krenili v zgodnjih jutranjih urah s par
kirišča v Trnovski vasi. Vožnja s številnimi vmesnimi po
stanki je trajala dlje kot pričakovano, toliko bolj pa je bilo 
dobro vzdušje na avtobusu. V Bovcu so nas pričakali iz
kušeni inštruktorji raftov, kjer smo prejeli neoprensko 
obleko, čelado, jopič, vesla in gumijaste čevlje. Temu je 
sledil že težko pričakovani spust po reki Soči.
Po raftingu smo si tik ob Soči pripravili tudi piknik in se 
okrepčali s hrano iz žara ter s hladno pijačo. Za dobrote 
iz žara sta poskrbela Matjaž Kramberger in Boris Pukšič, 
ki sta se izkazala tudi v tem elementu.
Proti osmi uri zvečer pa smo krenili nazaj v smeri proti 
Italiji, se opravičujem Štajerski.
Poleg krasnega pogleda na dolino Soče, pa tudi adrena
linsko preživetega popoldneva, je bil za nami krasen iz
let. Če pa je bila bolj adrenalinska vožnja po Soči ali na 
avtobusu, pa prepuščam vsem izletnikom svojo oceno.

Leon Pavalec
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Nogometna sekcija ŠD Kenguru

Športno društvo Kenguru s svojo široko športno paleto 
prireditev pripomore k pestremu družabnemu življe
nju. Predvsem športne prireditve je možno izkoristiti 
za sprostitev, tekmovalnost, rekreacijo ali druženje. Po 
opaznem povečanju zanimanja za nogomet so se znotraj 
društva odločili, da je pravi čas za ustanovitev nogome
tne sekcije, ki bo v nadaljnje pripomogla k še boljšemu 
športnemu in družabnemu dogajanju. Namen sekcije je 
predvsem druženje njenih članov. Cilj sezone 2009/10 je 
vzpostavitev temeljev za dolgoročno delovanje nogome
tne sekcije. Trenutno šteje nogometna sekcija 20 članov, 
ki izhajajo pretežno iz občine Trnovska vas. Povprečna 
starost ekipe je 19 let.
V mesecu oktobru je v polnem teku začela delovati ne
potrjena nogometna sekcija. Njen pobudnik Matej Me
znarič je, s pomočjo predsednika društva Danijela Ma- 
guša, začel s pripravami znotraj društva v telovadnici OŠ 
Trnovska vas že novembra. V poletnih mesecih 2009 se 
je vodstvu sekcije pridružil še Leon Pavalec, ki je doslej 
vodil ekipo KMN Mitmau. Septembra je bil na prvem se
stanku sekcije izvoljen upravni odbor, ki šteje 3 člane. 
Sestavljen je iz predsednika sekcije Leona Pavaleca, špor
tnega direktorja Mateja Meznariča in kapetana ekipe De-

NOVA PODOBA 
ŠPORTNEGA PARKA

V začetku prejšnjega leta se je na športnem igrišču 
v Trnovski vasi pričela nadgradnja. Ureditev špor
tnega igrišča financira in izvaja Občina Trnovska vas 
ter druga športna društva, predvsem ŠD Kenguru. 
Prva gradbena dela so se pričela v maju 2008, ko se je 
pričela izgradnja odbojkarskega igrišča.
V septembru 2009 je igrišče s postavitvijo urbanega pro
grama dobilo prijaznejšo podobo.
V letu 2010 bo sprejet nov občinski prostorski plan, 
hkrati pa bo z delovanjem pričela komisija za upravlja
nje športnega parka, ki bo dajala smernice športne infra
strukture v Trnovski vasi.

Leon Pavalec

niša Muršca. V prihodnosti pa se jim bosta pridružila še 
trener in ekonom.
Člani sekcije so v mesecu juliju organizirali tudi svojo 
prvo prireditev, nogometni turnir na mivki. Prav tako 
pa se nadejajo večjega število prireditev v prihodnjem 
letu, ko bodo izpeljali nočni nogometni turnir, turnir na 
mivki in poletno ligo. Ob teh treh osrednjih prireditvah 
bodo izpeljane še številne druge, manjše, ki bodo pote
kale skozi celotno leto.

Leon Pavalec

TURNIR NA MIVKI
Malonogometna sekcija ŠD Kenguru, pod vodstvom Le
ona Pavaleca, je v nedeljo, 19. julija organizirala 1. nogo
metni turnir na mivki. Udeležilo se ga je 19 ekip. Zraven 
domačih, so se turnirja udeležile tudi ekipe iz sosednjih 
občin.
Ekipe (vsako ekipo sta sestavljala 2 igralca) so bile raz
deljene v 6 skupin. Sprva so se pomerile med seboj v 
skupinah. Prvi dve ekipi iz vsake skupine sta se uvrstili 
v naslednji krog. V četrtfinalu je veljal sistem izločanja. 
Ekipa si je z zmago pridobila vstop v polfinale. V finalu 
so se pomerile 3 ekipe. Vsaka ekipa je odigrala z vsako. 
Ob koncu razburljivega in napetega turnirja so sledili še 
rezultati. Prvo mesto je osvojila domača ekipa v navezi 
Pavalec-Muršec, drugo in tretjo mesto pa sta odnesli eki
pi iz sosednjih občin.

Dušanka Škamlec

19



Trnovski zvon - 20. oktober 2009

Srečanje društev MLADI GASILEC Slovenije v Gornji Radgoni
Na OŠ Destrnik-Trnovska vas že vrsto let deluje društvo 
Mladi gasilec, v katerega se vključujejo učenci od 2. do 
9. razreda, kjer spoznavajo osnove požarne preventive, 
prve pomoči, se urijo v vezanju vozlov, metu torbice v 
cilj, spoznavajo orodje in opremo, mečejo torbico v cilj, 
podirajo tarčo z vedrovko ...
Gasilska zveza Slovenije organizira srečanje DMG vsako 
leto v drugem kraju. Letos je bilo v petek, 25. 9. 2009 in v 
soboto, 26. 9. 2009 v OŠ Gornja Radgona. Potekalo je na 
temo 140. obletnice gasilstva na Slovenskem.
Srečanje se prične s svečano otvoritvijo in dvigom zasta
ve. Mladi gasilci in tudi mentorji se razdelijo v skupine, 
kjer ustvarjajo in raziskujejo v delavnicah. Nato se pre
izkusijo v teoretičnem znanju iz požarne preventive in 
prve pomoči. Sledil je ogled mesta Gornja Radgona, kjer 
so mladi spoznali znamenitosti kraja, da so lahko drugi 
dan uspešno rešili test.
Letos so vsi udeleženci prenočevali kar v šolski telova
dnici, kar je bilo tudi posebno doživetje.
Drugi dan so se preizkusili v praktičnih znanjih in se

Recept Društva kmetic
Nadeto zelje

Potrebujemo: 80 dag svežega zelja, sol, poper, 30 dag 
mletega mesa, 2 čebuli, majaron, 1 jajce, 5 dag riža, 3 žli
ce vode ali juhe, 8 rezin slanine.
Zelnate glave prevremo v slanem kropu, jih odcedimo in 
ohladimo v mrzli vodi.
Iz sredine izrežemo stržen, tako da ostane glava cela. 
Nato posebej previdno ločimo liste in jih polagamo na 
kuhinjsko krpo, da se dobro odcedijo. Na vsak list, ki ga 
solimo in popramo naložimo malo mesnega nadeva. Na
dete liste sestavimo v glavo, dobro stisnemo in damo zel- 
no glavo v primermo posodo, dno obložimo s sesekljano 
čebulo. Zelje po vrhu pokrijemo z rezinami slanine, prili
jemo vodo ali juho in do mehkega dušimo.
Nadev: mletemu meso primešamo sesekljano čebulo, jaj
ce, začimbe in kuhani riž.

DRUŠTVO KMETIC

predstavili z izdelki ali s točkami, ki so nastale v sobotnih 
delavnicah.
Takšna srečanja so za mlade posebna doživetja, saj spo
znajo veliko novega in zanimivega. Pridobijo veliko no
vih znanj. Srečajo se z novimi kraji in ljudmi. Stkejo se 
mnoga prijateljstva.

Hilda Bedrač

PLAVALNI TEČAJ
Prvošolčki so se v drugem tednu pouka udeležili plaval
nega tečaja v Termah Ptuj. To je bila za nekatere učence 
prva preizkušnja na poti k samostojnosti, saj se je bilo 
potrebno sleči v kopalke in nato zopet pravilno obleči. 
Pri tem ni bilo težav.
V bazenih so spoznavali osnove plavanja s plavalnimi uči
telji iz Plavalnega kluba Ptuj. Tisti, ki so že znali plavati, 
so svoje znanje plavanja izboljšali. Neplavalci pa so uspe
šno prestali privajanje na vodo in tudi usvojili osnove dr
senja ter lebdenja na vodi. Vsi so pridobili veliko znanja, 
ki je življenjskega pomena, saj je plavanje zelo pomemb
na veščina.

Hilda Bedrač
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Dogajanja in aktivnosti v Strelskem društvu Trnovska vas
Vabimo vas na Občinsko ligo 2009 in Občinsko ligo 
- mladi 2009, ki se bosta pričeli predvidoma v mesecu 
oktobru. Točen datum bo objavljen na naši spletni strani, 
člani pa boste obveščeni tudi preko SMS-ov.
3. mesto naše ekipe v Medobčinski MK ligi 2009, 
Roman Maguša drugi
V nedeljo, 20. 9. 2009 se je končala Medobčinska MK liga 
2009. Prvega tovrstnega tekmovanja, na katerem je so
delovalo tudi naše društvo, se je udeležilo 5 ekip iz raz
ličnih krajev Slovenskih goric. Liga je obsegala pet kol, 
streljali smo leže s serijsko malokalibrsko puško na raz
dalji 50 metrov.
Naša ekipa je v postavi Sandi Njivar, Bojan Maguša in Ro
man Maguša osvojila 3. mesto. Zmagali so strelci iz Oseka, 
takoj za njimi pa se je uvrstila ekipa iz Cerkvenjaka. Med 
štiriindvajsetimi posamezniki je Roman Maguša osvojil 
srebrno kolajno. Zaostal je le za izkušenim Vladom Štein- 
felserjem iz SD Osek. Tretje mesto si je pristreljal Marjan 
Perko (tudi SD Osek).
Uspehi v tej disciplini so za nas zelo razveseljujoči, saj 
nimamo svojih pušk, zato streljamo z izposojenimi. Prav 
tako imamo možnost treninga le občasno po dogovoru z 
drugimi društvi, ki izpolnjujejo pogoje in imajo tovrstna 
strelišča.
2. mesto Sandija Njivarja z MK puško
V nedeljo, 5. 7. 2009 smo se udeležili tekme z malokalibr
sko puško pri lovskem domu v Vitomarcih. Naš član San
di Njivar se je v hudi konkurenci (nad 100 prijav) in med 
izenačenimi rezultati boril za zmago. Po zelo napetem 
finalu in večkratnem razstreljevanju je dosegel 2. mesto, 
Bojan Maguša in Benjamin Kuhar pa sta si razdelila četr
to.
Na Medvaškem turnirju zmagala najmanjša vas - Sovjak 
28. 6. 2009 je potekal Medvaški turnir 2009 z zračno 
puško. Največ strelskih sposobnosti so tokrat pokazali 
strelci iz najmanjše vasi naše občine - Sovjaka. Ekipo so 
sestavljali Roman in Bojan Maguša ter Benjamin Kuhar. 
Z zmago so v enoletno last prejeli prehodni pokal, ki 
ga bodo branili prihodnje leto. Drugo mesto so osvojili 
strelci iz Biša Qanez Čeh, Boris Pukšič, Srečko Vrečar), 
tretje pa Trnovska vas Qanez Tašner, Franc Hameršak,

I

Mitja Kovačič).
Prenovljena spletna stran (www.sdtv.si)
Tekom letošnjega poletja nam je končno uspelo preno
viti spletno stran, ki ima novo podobo in veliko novih 
vsebin. Pobrskate lahko po aktualnih strelskih novicah, 
arhivu rezultatov, svežih fotografijah, spoznate osnove 
športnega streljanja in veliko stvari o našem društvu. Po
sebno poglavje je namenjeno tudi našemu podmladku. 
Za morebitne pripombe, ideje in vse ostalo je na voljo 
naš elektronski naslov: sd.trnovskavas@gmail.com

Roman Maguša

Številko 112 pokličite:
1. Če potrebujete nujno medicinsko pomoč, pomoč 
gasilcev, nujno veterinarsko pomoč, pomoč gorskih, 
jamarskih reševalcev, drugih reševalnih enot ali poli
cije.
2. Če opazite, da gori, izteka nevarna snov, da je one
snažena pitna voda, potok, reka ali morje, da grozi ze
meljski ali snežni plaz, poplave, da so pretrgane elek
trične ali telefonske žice ali če opazite druge pojave, 
ki predstavljajo nevarnost za življenje ali zdravje ljudi 
in živali ali za varnost premoženja, kulturne dediščine 
in okolja.
3. Če ob nesreči ali zvečani nevarnosti naravne ali dru
ge nesreče, pa tudi sicer, potrebujete informacije o 
motnjah pri preskrbi s pitno vodo, električno energijo 
in plinom, o motnjah v telefonskem omrežju ter o sta
nju snežne odeje v visokogorju.
KO KLIČETE NA ŠTEVILKO 112, POVEJTE:
- KDO kliče
- KAJ se je zgodilo
- KJE se je zgodilo
- KDAJ se je zgodilo
- KOLIKO je ponesrečencev
- kakšne so POŠKODBE
- kakšne so OKOLIŠČINE na kraju nesreče (požar, ne
varne snovi, poškodovane plinovodne ali druge nape
ljave ...)
- kakšno POMOČ potrebujete
Nesreče so lahko zelo različne, za vse pa velja na
slednje:
- skušajmo ohraniti mirno kri, saj lahko samo tako po
magamo sebi in drugim
-če je le mogoče, skušajmo najprej pomagati sebi in 
nato drugim
- najprej poiščimo pomoč pri najbližjih, sosedih, prija
teljih ali pri ljudeh, ki so na kraju nesreče
- če presodimo, da situacije ne bomo mogli obvladati 
sami, takoj pokličimo center za obveščanje na telefon
sko številko 112. Ne pozabite; pri večini nesreč je čas 
najpomembnejši dejavnik, zato sami takoj storite vse, 
kar znate in zmorete.
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SODELOVANJE NA KMEČKEM PRAZNIKU
TD DESTRNIK

Turistično društvo Trnovska vas je tudi letos sodelovalo 
na Kmečkem prazniku sosednjega TD Destrnik, ki je bil 
16. avgusta 2009 v Desencih.
Odločili smo se, da širši javnosti predstavimo izdelova
nje rož iz papirja.
Na ta način so v preteklosti okrasili notranjost hiše za 
poroko. Prav tako je imela nevesta šopek iz »papirnatih« 
rož pri poroki...
Poleg rož so bile okras v kapelah tudi verige iz barvnega 
»prešanega« papirja.
Ob pustnem času so bili uporabni okrasi iz papirja pred
vsem za maske.
Domače društvo ima namen prestaviti izdelovanje rož 
tudi ob občinskem prazniku.

Angelca Fras

Aktivnosti v Društvu upokojencev Trnovska vas
Zlatoporočenca 

Franc in Angela Murko
29. avgusta sta praznovala 50 let skupne zakonske zveze 
naša člana DU Trnovska vas Franc in Angela Murko. 
Spoštovana zlatoporočenca!

Pohod članov DU Trnovska vas na relaciji Biš-Trnovska 
vas-Bišečki Vrh

V tujini sta si s trdim delom toliko pridobila, 
da sta si v svoji rojstni domovini svoj dom zgradila.
Ob jubileju zlate poroke sta spet nov list obrnila, 
glejta, da dobro ga bosta izpolnila.
Popisan naj bo z zdravjem, s srečo in z veseljem.
Vse to so naše srčne želje.

DUTrnovska vas: 
Franc Kuplen

Zahvala zlatoporočencev
Zlatoporočenca Franc in Angela Murko, se iskreno za
hvaljujeta vsem, ki so kakorkoli pripomogli in polepša
li njuno zlatoporočno slavje.
Posebej se želita zahvaliti gospodu župniku za lepo 
pripravljeno in doživeto zlatoporočno sveto mašo. Za
hvala cerkvenim pevcem pod vodstvom gospoda Lud
vika za prečudovito petje.
Flvala tudi Vokalnemu kvintetu DU Trnovska vas za 
prelepe pesmi in seveda muzikantu Jančiju, ki je skr
bel za vzdušje gostov.
Zahvaljujeta se tudi ženskam, ki so pekle torti in čla
nicam Društva kmetic Trnovska vas za darilo ter lepe 
želje in gostišču Siva čaplja za postrežbo.
Posebna zahvala pa velja Fleleni Perkovič in Mimiki 
Maguša, ki sta poskrbele za krasitev cerkve in gostišča. 
Flvala tudi vsem sosedom za vsestransko pomoč.

Srečna sta, da imata toliko dobrih ljudi okrog sebe, zato 
se iz srca zahvaljujeta tudi vsem vabljenim gostom, ki 
so se prijazno odzvali vabilu.

Franc in Angela Murko
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PGD BIŠ OB 11. OBLETNICI OBČINE TRNOVSKA VAS 
PRIREJA NASLEDNJE PRIREDITVE:

Petek, 23.10. 2009

Predstava REPORTERJA MILANA - PSIHIATRIJA ZA KA
DILCE (komedija)
Predstava bo v ogrevanem šotoru v športnem parku v 
Trnovski vasi ob 19. uri.

Po predstavi bo KOSTANJEV PIKNIK z moštom in živo 
glasbo!

Prodaja vstopnic:
Picerija AGATA, Lenart
Tuning center BAR ANFORA, Ptuj
Gostišče SIVA ČAPLJA, Trnovska vas
Trgovina TUŠ, Trnovska vas
1 uro pred predstavo
Pohitite, število vstopnic je omejeno!

Sobota, 24.10. 2009

Ob 17. uri
Osrednja prireditev ob 11. občinskem prazniku Občine 
Trnovska vas.

Ob 19. uri
Vabimo Vas na veliko veselico pod ogrevanim šotorom z 
ansamblom MODRIJANI!

Po uradni prireditvi boste postreženi z bogračem!

NEDELJA, 25. 10. 2009

Ob 10. uri slovesna maša ob bolfenškem žegnanju v cer
kvi sv. Bolfenka in blagoslov krožišča v centru Trnovske 
vasi. Mašo bo vodil mariborski pomožni škof dr. Peter 
Štumpf.

Po maši Vas župan Alojz Benko in župnik Jože Rajnar va
bita na tradicionalno točenje mošta. Gostišče Siva čaplja 
Vas vabi na tradicionalno pogostitev z bogračem. Pogo
stitev in točenje mošta bo pred gostiščem Siva čaplja. V 
primeru dežja se bo slavje po maši odvijalo v šotoru na 
igrišču v Trnovski vasi.
Vabijo vas gasilci iz Biša!

GENERALNI SPONZOR PRIREDITEV JE: 

OBČINA TRNOVSKA VAS 

Trnovska vas 42 

2254 TRNOVSKA VAS

»Štorklja prinaša«

Res pridna je ta naša »štorklja«, ki kroži nad našo malo občino. Z veseljem vam zopet sporočamo, da se je od zadnjega 
izida našega glasila pa do septembra letošnjega leta v naši občini ponovno pomudila kar nekajkrat.
Pridno nabira mladi rod, da ne bo učiteljev v šoli skrbelo ali bodo imeli dovolj otrok za novo generacijo in da nas ne 
bo skrbelo ali še bo kaj mladih, ki nam bodo morda priskočili na pomoč, ko nam bodo že pešale moči. In da seveda 
države ne bo skrbelo, kdo bo še delal za nov val upokojencev, ki se nam obeta. Če bi jih nabrali dovolj, nam morda 
ne bi bilo potrebno spreminjati pokojninske reforme.

KOMU

je »štorklja« zaupala
novi rod

KAM

je odložila svoj čudež
življenja

KDAJ

je poletela čez naše
kraje

KDO

je novi občan Trnovske 
vasi

Valeriji Čuček Trnovska vas 6 april 2009 Nik
Valeriji Kramberger Biš 36 julij 2009 Klara

Janji Razlag Biš 50 julij 2009 Sašo
Janji Kronvogel Črmlja 8 a julij 2009 Nick
Klavdiji Lenart Ločič 25 avgust 2009 Timotej
Sabini Horvat Trnovski Vrh 3 avgust 2009 Timotej
Katji Slaček Trnovska vas 47 a avgust 2009 Alin

Odgovorna urednica
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PRIREDITVE OB 11. OBČINSKEM PRAZNIKU
Nedelja, 27. september 2009 
Športno društvo Kenguru
Ob 12. uri Odbojkarski turnir na mivki na športnem igri
šču v Trnovski vasi

Petek, 2. oktober 2009 
Športno društvo Kenguru
Ob 18. uri Turnir v »šnopsu in pokru« v kulturni dvorani 
v Trnovski vasi

Nedelja, 4. oktober 2009 
Strelsko društvo Trnovska vas
Ob 8. uri Turnir za pokal občine Trnovska vas - serijska 
zračna puška, montažno strelišče v kulturni dvorani v Tr
novski vasi

Petek, 23. oktober 2009 
Prostovoljno gasilsko društvo Biš
Ob 19. uri predstava reporterja Milana: Psihiatrija za ka
dilce - komedija v šotoru na športnem igrišču v Trnovski 
vasi (predprodaja vstopnic: Epson trgovina Tuš, gostišče 
Siva čaplja). Po predstavi bo kostanjev piknik z živo glas
bo.

Sobota, 24. oktober 2009 
Občina Trnovska vas
Ob 16. uri slavnostna seja Občinskega sveta občine Tr
novska vas
Ob 17. uri osrednja prireditev ob 11. občinskem prazni
ku občine Trnovska vas v šotoru na športnem igrišču v 
Trnovski vasi

Športno društvo Kenguru
Ob 14. uri Turnir v ulični košarki na športnem igrišču v 
Trnovski vasi, v primeru dežja v telovadnici v Trnovski 
vasi

Petek, 9. oktober 2009 
Športno društvo Kenguru
Ob 19. uri Turnir v pikadu v Baru Štucl

Sobota, 10. oktober 2009 
Turistično društvo Trnovska vas
Ob 14. uri obisk Simoničeve domačije v Trnovski vasi 
Ob 18. uri ličkanje koruze pri Stanku Orniku v Sovjaku

Nedelja, 11. oktober 2009
Kulturno društvo Trnovska vas - ljudski pevci
Ob 15. uri Večer ljudskih pesmi z gosti v kulturni dvorani 
v Trnovski vasi

Športno društvo Kenguru
Ob 16. uri Turnir v šahu v gostišču Siva čaplja

Petek, 16. oktober 2009 
KORK Trnovska vas
Ob 14. uri srečanje članov in krvodajalcev pri kulturni 
dvorani v Trnovski vasi

Društvo kmetic Trnovska vas
Ob 17. razstava kruha, peciva in ročnih del v šotoru na 
športnem igrišču v Trnovski vasi

Turistično društvo Trnovska vas
Ob 17. uri razstava starih predmetov v šotoru na špor
tnem igrišču v Trnovski vasi

Prostovoljno gasilsko društvo Biš
Ob 19. uri veselica z ansamblom Modrijani v šotoru na 
športnem igrišču v Trnovski vasi

Nedelja, 25. oktober 2009
Bolfenško društvo ljubiteljev stare tehnike Trno
vska vas
Ob 11. uri razstava starodobnih vozil na igrišču pred šo
torom v Trnovski vasi

Športno društvo Kenguru
Ob 11. uri Predstavitev društva in turnir v nogometnem 
žongliranju na športnem igrišču v Trnovski vasi

VLJUDNO VABLJENI!

Športno društvo Kenguru
Ob 19. uri Prijateljska košarkarska tekma Destrnik : ŠD 
Kenguru v telovadnici v Trnovski vasi

Nedelja, 18. oktober 2009
Vokalni kvintet društva upokojencev
Trnovska vas
Ob 15. uri predstavitev zgoščenke v kulturni dvorani v 
Trnovski vasi

Športno društvo Kenguru
Ob 16. uri Tek po vaseh občine Trnovska vas, start pred 
Barom Štucl

AVTOPREVOZNIK
Marjan Tašner, s.p.

Jf /ir -jf), /(/ 02/7S? //

Nudimo vam prevoze vseh vrst 
gradbenega materiala

GSM; 041/642-916
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